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| صفحه ۵ | | صفحه آخر | 

توسعه سینمای جوان 
شدت بیشتری 
به خود بگیرد

شورای شهر با ساخت 
بیمارستان در

 جنوب کرج موافقت کرد

| علی ذبیحی | 
| رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر کرج |

|  محمد خزاعی | 
| رییس سازمان سینمایی کشور |

| صفحه آخر | 

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات :

شهرداری ها باید پیگیر اجرای 
فیبر نوری در شهر خود باشند

سرپرست استاندارد البرز  :

فروش مصنوعات و زیورآلات طلا بدون داشتن 
کد استاندارد ممنوع است

| صفحه ۶ | 

| صفحه 2 | 

| صفحه ۴ | 

دانشگاه  درمانی  و  تشخیصی  مراکز  و  بیماری های  امور  مسئول 
علوم پزشکی البرز با اشاره به اهمیت توجه به فشار و قند خون 
برای پیشگیری از بیماری های کلیوی، گفت: اگر روی پیشگیری 
متمرکز شویم، می توانیم ابتلا به بیماری های کلیوی را به حداقل 

برسانیم.
دیالیز  دیالیز،  نوع  ترین  رایج  کرد:  اظهار  سلیمی   کوروش  دکتر 
خونی است که فرد بیمار باید در ماه حداقل ۱۳ بار به مراکز دیالیز 
مراجعه کرده و هر بار چند ساعت زیر دستگاه دیالیز باشد تا مواد 
او تصفیه شود. علاوه بر این دیالیز بسیار هزینه بر  از خون  زائد 
و طاقت فرساست و تجهیزات خاص نیاز دارد و برای بیمار چون 
بنابراین  می شود.  صرف  آن  برای  دولتی  هزینه  از  است  رایگان 
دارد  نیاز  عمومی  افکار  سازی  آگاه  برای  زیادی  رسانه ای  کمک 
بیشتری  آگاهی  کلیوی  بیماری های  از  پیشگیری  درباره  مردم  تا 

داشته باشند.
وی تاکید کرد: اگر روی پیشگیری متمرکز شویم، می توانیم ابتلا 
به بیماری های کلیوی را به حداقل برسانیم، ما بیمارانی داریم که 
با وجود ابتلا به فشار خون و قند بسیار بالا اصلا متوجه بیماری 
خود نبوده و زمانی مراجعه می کنند که در نتیجه این بیماری ها به 

ارگان های اصلی بدنشان آسیب جدی وارد آمده است.
دانشگاه  درمانی  و  تشخیصی  مراکز  و  بیماری های  امور  مسئول 

تحت  دیالیز  مراکز خصوصی  از  برخی  افزود:  البرز  پزشکی  علوم 
نظارت با نیت خیرخواهانه خیرین، خدمات دیگری مثل بسته های 
معیشتی هم به بیماران ارایه می کنند. افرادی که دیالیز می شوند از 
لحاظ اقتصادی شکننده و ضعیف هستند. از این رو توجه به اینکه 
این بیماران تغذیه مناسبی داشته باشند و یا از شرایط رفاهی نسبی 

برخوردار باشند، یک ضرورت است.
بیماری های  از  بر حمایت  مبنی  دانشگاه  رویکرد  تاکید کرد:  وی 
است  قرار  اگر  رویکرد  این  با  همراه  اما  است،  استان  در  خاص 
حمایتی از سایر ارگان ها یا خیرین صورت گیرد، در بخش تامین 
تجهیزات دیالیز نیاز مبرمی وجود دارد که امیدواریم توسط مراجع 
شاهد  خصوص  این  در  را  بیشتری  کمک های  خیرین  و  ذیربط 

باشیم.
وی با اشاره به مشکل بهره مندی اتباع از خدمات دیالیز در استان 
گفت: مشکلی که مراکز دیالیز با آن مواجه هستند، مراجعه اتباع 
بیگانه است و چون بخشی از آنها به صورت غیر قانونی وارد کشور 
شده اند، از حمایتی برخوردار نبوده و فاقد دفترچه هستند و از سوی 
دیگر توان مالی هم ندارند. در حالی که در خصوص دیالیز یک  
بحث انسانی داریم و به عنوان درآمدزایی به آن نگاه نمی کنیم. 
خوشبختانه در خصوص تامین دستگاه از طرف اداره اتباع کمک 

شده است، اما نیاز بیشتری وجود دارد.

شهردار تبریز خبر داد؛

مدیریت ترافیک تبریز با هوشمندسازی زیرساخت ها

مسئول امور بیماری های و مراکز تشخیصی و درمانی دانشگاه علوم پزشکی البرز :

خیرین به تجهیز مراکز دیالیز البرز کمک کنند

 تولید و عرضه مصنوعات و زیورآلات طلا بدون داشتن کد ممنوع 
می باشد و سازمان ملی استاندارد ایران به عنوان تنها مرجع 

انگ گذاری و تعیین عیار فلزات گرانبها درداخل کشور، بازار تولید 
و عرضه مصنوعات طلا را تحت نظارت دارد

| صفحه 2 | 

 زیست بوم خوبی در 
حوزه پژوهش و فناوری کشور 

شکل گرفته است

| محمد حسین بهشتی | 
| مدیرکل دفتر حمایت و پشتیبانی امور پژوهشی وزارت علوم ، تحقیقات و فناوری |

عقده گشایی شکست غزه در سوریه
------------ جعفر قنادباشی ؛ تحلیلگر مسائل بین الملل -----------

شهادت سردار سرافراز اسلام،  سید رضی موسوی در سوریه را باید از دو بعد مورد بررسی قرار داد؛ در بعد اول باید بر این 
نکته تاکید کرد که ایشان ازجمله قدیمی ترین مستشاران سپاه در سوریه بودند و برای یک رزمنده، هیچ آرزویی بالاتر از 

شهادت وجود ندارد و جان سپردن در بستر، بسیار دردآور است.
برهمین اساس اولین موضوعی که درباره شهادت سیدرضی باید در نظر داشت این که به آرزوی دیرینه خودش رسید و به 
وسیله بدترین انسان های روی زمین که ماهیت پلیدشان امروز بیش از هر زمان دیگری برای همه جهانیان روشن شده 

به شهادت رسید.
 شهادت بالاترین آرزوی هر رزمنده ای است و طبیعتا اکنون همه همفکران شهید سید رضی در کشورهای مختلف عضو 
محور مقاومت از یمن گرفته تا عراق و سوریه و لبنان، همگی به جایگاه ایشان غبطه می خورند. به این نکته هم باید 
توجه داشت که شهادت چنین فرماندهانی به معنی خالی شدن میدان از حضور این گونه قهرمانان نیست، چراکه جای آنها 
به وسیله صدها نفر مشابه پر خواهد شد و این به دلیل سبک نوعی فرماندهی است که حاج قاسم سلیمانی بنیان گذاشت.

تمام صحنه ها  در  و  دارد  حضور  میادین  تمام  در  او  که  است  این شکل  به  مقاومت  نظامی  سبک  در  فرماندهی  نوع   
آموخته های خود را به اطرافیان خود منتقل می کند و صدها و هزاران نفر مانند خود پرورش می دهد که جای او را پر 

می کنند. 
بعد دوم شهادت فرمانده سرافراز اسلام سید رضی در سوریه به نگاه صهیونیست ها مربوط است. 

صهیونیست ها هم به خوبی می دانند که با ترور چنین چهره هایی جای آنها خالی نخواهد شد و اگر به ترور این فرماندهان 
دست می زنند صرفا به دلیل حس انتقام جویی است که از این گونه فرماندهان سپاه دارند. 

در یک سال گذشته شاهد بوده ایم که رژیم صهیونیستی هر چند هفته یک بار با موشک یا هواپیماهای جنگنده، سوریه را 
هدف قرار داده و دزدانه و بدون اعلام رسمی و پذیرش مسئولیت عملیات از صحنه گریخته است.

اگر این عملیات ها را تحلیل کنیم و زیر ذره بین قرار دهیم، تمام کارشناسان به این نکته اذعان دارند که چنین عملیات هایی 
به هیچ وجه به معنی اقتدار رژیم صهیونیستی نیست بلکه نشان دهنده ضعف، نگرانی و ترس بانیان آن است. 

این عملیات ها در دسته عملیات انفعالی قرار می گیرند و رژیم صهیونیستی از آنجا که خودش را زیاندیده  حضور مستشاری 
جمهوری اسلامی ایران در سوریه می داند به این اقدامات دست می زند.

 صهیونیست ها می دانند حضور مستشاری فرماندهان نظامی جمهوری اسلامی ایران به معنی قدرتمندتر شدن کل جبهه 
مقاومت و ضعیف شدن جایگاه رژیم صهیونیستی در موازنه نظامی منطقه است.

 بر همین اساس بار دیگر باید تاکید کرد نباید عملیات رژیم صهیونیستی را در سوریه تهاجمی محسوب کنیم بلکه یک 
عملیات تدافعی است که در ذلیلانه ترین و ضعیف ترین شکل ممکن انجام شده.

 اسرائیل با این عملیات ها نشان می دهد که جرأت رویارویی مستقیم را ندارد و به همین دلیل صرفا برای حفظ روحیه خود 
و ارتش شکست خورده اش هر چند وقت یک بار از این  عملیات ها انجام می دهد اما در دستگاه سنجش هیچ فرد نظامی یا 

کارشناسی، نمی توان این عملیات را به عنوان اقدامی مفید برای تحقق اهداف محسوب کرد. 

کلام نخست

روزنامه آرمان میهن
در استان های آذربایجان غربی و آذربایجان شرقی

نماینده فعال می پذیرد

۰۹۳۷۱۳۶۶۲۶۶ ۰۲۶-۳۲۷۳۴۲۹۳
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هیچ  اینکه  بر  تاکید  با  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
فیبر  بر  مبتنی  پرسرعت  ارتباطات  جای  تواند  نمی  فناوری 
را بگیرد، گفت: فقط در حدود یک سال گذشته بیش  نوری 
از ۳.۵ میلیون پوشش در پروژه فیبر نوری منازل و کسب و 

کارها ایجاد شده است.
نوری  فیبر  پروژه  وضعیت  بررسی  جلسه  در  زارع پور  عیسی 
البرز که با حضور »مجتبی  منازل و کسب و کارهای استان 
عبداللهی« استاندار این استان برگزار شد، با اشاره به اهمیت 
تاکید کرد: پروژه ملی منازل و کسب  این پروژه،  و ضرورت 
و کارها، زیرساخت ارتباطات کشور را تا دهه های آینده تامین 

می کند.

و  بودجه  قانون  در  پروژه  این  اجرای  اینکه  به  اشاره  با  وی 
لایحه برنامه هفتم توسعه نیز قید شده است، افزود: بر اساس 
همین قوانین، اجرای پروژه فیبر نوری منازل و کسب و کارها 
برای وزارت ارتباطات و همه دستگاه ها تبدیل به تکلیف شده 
است.زارع پور با بیان اینکه عنوان می شود به جای فیبر نوری 
می توانیم از ارتباطات ماهواره ای استفاده کنیم، تصریح کرد: 
در آمریکا که ارتباطات ماهواره ای هم وجود دارد، کنگره این 
کشور برای توسعه فیبر نوری منازل آن مبلغی ۴۰ میلیارد دلار 
تصویب کرده است، زیرا هیچ فناوری نمی تواند جای ارتباطات 
پرسرعت مبتنی بر فیبر نوری را بگیرد. وزیر ارتباطات با اعلام 
اینکه پس از افتتاح فیبر نوری استان گلستان به پوشش پنج 

میلیون و ۲۰۰ هزار خانوار رسیده ایم، گفت: این در حالی است 
که فقط در حدود یک سال گذشته بیش از ۳.۵ میلیون پوشش 

در پروژه فیبر نوری منازل و کسب و کارها ایجاد شده است.
اینکه هماهنگی و همکاری دستگاه های سطح  بیان  با  وی 
این  اگر  کرد:  تاکید  است،  پروژه  این  موفقیت  شرط  استان 
هماهنگی و همکاری انجام شود، می توانیم در ۶ ماه آینده کل 
استان البرز را تحت پوشش شبکه فیبر نوری منازل و کسب 

وکارها قرار دهیم.
هر  ارتباطات  چهره  پروژه،  این  اجرای  تصریح کرد:  زارع پور 
شهری را متحول می کند و به همین دلیل خود شهرداری ها 
باید پیگیر اجرای این پروژه در شهر خود باشند و اگر مذاکرات 
با شهرداری ها برای اجرای پروژه زمان بسیاری ببرد، چاره ای 

نداریم که این پروژه را در شهرهای دیگری اجرا کنیم.
در این جلسه که شهردار کرج و مدیران اپراتورها و معاونان 
ارتباطات  نیز حضور داشتند، وزیر  ارتباطات  و مدیران وزارت 
به رییس سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی ماموریت 
داد تا در ۱۰ روز آینده با شهرداری کرج به توافق نهایی برسد.

موانع  و  رفع مشکلات  برای  این جلسه  در  نیز  البرز  استاندار 
توسعه  همچنین  و  وکارها  کسب  و  منازل  فیبرنوری  پروژه 
ارتباطات روستایی استان اعلام آمادگی کرد و قول پیگیری 

موضوعات مطرح شده را داد.
همچنین در این جلسه »مهدی یوسف زاده« مدیرکل ارتباطات 
وضعیت  آخرین  از  گزارشی  البرز  استان  اطلاعات  وفناوری 
توسعه  و  کارها  و  کسب  و  منازل  فیبرنوری  پروژه  اجرای 

ارتباطات در روستاها را ارائه کرد.

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات :

شهرداری ها باید پیگیر اجرای فیبر نوری
  در شهر خود باشند

مدیرکل دفتر حمایت و پشتیبانی امور پژوهشی وزارت علوم ، تحقیقات و فناوری :

 زیست بوم خوبی در حوزه پژوهش 
و فناوری کشور شکل گرفته است

 فرماندار ویژه کرج :

 نامزدهای انتخابات  توانمندی ها را 
در تبلیغات ملاک رقابت قرار دهند

اعلام کرد: حوزه  فناوری  و  تحقیقات   ، علوم  وزارت  پژوهشی  امور  پشتیبانی  و  دفتر حمایت  مدیرکل 
تحقیقات و پژوهش کشور بر فناوری های نوین و پیشرو مانند هوش مصنوعی متمرکز شده است.

ایران که در کرج  دکتر محمد حسین بهشتی در دوازدهمین جشنواره پژوهش سازمان ملی استاندارد 
برگزار شد، افزود:امروز تمرکز وزارت علوم ، تحقیقات و فناوری بر ۱۷ فناوری پیشرو از جمله هوش 
مصنوعی، اینترنت اشیا ، کلان داده ها، زنجیره بلوکی ، چاپ سه بعدی ، رباتیک ، فناوری پهباد ها ، 
انرژی خورشیدی، سوخت های بیوگاز و زیست توده ، انرژی باد، هیدروژن سبز ، وسایل نقلیه برقی و 

نانو فناوری است.
وی ادامه داد: امسال زیست بوم خوبی در حوزه پژوهش و فناوری کشور شکل گرفته و تلاش ها در 
وزارت  پژوهشی  امور  پشتیبانی  و  دفتر حمایت  است.مدیرکل  فناوری مضاعف شده  و  پژوهش  بخش 
علوم ، تحقیقات و فناوری گفت: در ادوار گذشته پارک علم و فناوری و دیگر ملزومات علمی در کشور 
فناوری و  امروز در وزارت علوم، تحقیقات و  اما  یافت  ادامه نمی  از پژهش ها  نبود و بسیاری  فراهم 
سایر بخش ها ظرفیت های فراوانی برای ادامه پژوهش ها وجود دارد.وی ، فعالیت ۱۰۶ دانشگاه ، ۲۶ 
پژوهشگاه، ۳۱۶ مرکز رشد، ۳۵۰ مرکز نوآوری ، ۶۲ خانه خلاق و نوآوری، ۱۷۰ شتاب دهنده فناوی، 
۹ کارخانه فناوری،۵۴ پارک علم و فناوری و ۷۰ صندوق پژوهش فناوری را از مهمترین ظرفیت های 
بخش پژوهش و فناوری وزارت علوم ، تحقیقات و فناوری برشمرد.بهشتی بیان کرد: امروز ایران در 
بخش پژوهش و فناوری در بین ۱۳۲ کشور دارای پژوهش و فناوری از جایگاه دوازدهم برخوردار است. 
تاکنون  بیان کرد:  فناوری  ، تحقیقات و  امور پژوهشی وزارت علوم  مدیرکل دفتر حمایت و پشتیبانی 
و  برق  افزای های حوزه  فناوری سخت  زیستی، ۳۲۲  فناوری  فناوری کشور شامل ۴۸۶  ۲ هزارو۸۸ 
الکترونیک ،۳۱۶ مورد تجهیزات پیشرفته ساخت و تولید،۱۹۶ مورد نانو و ۱۴۱ مورد مواد پیشرفته در 
سامانه سافا ثبت شده است.وی اظهار کرد: در زمان حاضر نیز ۹۴ آزمایشگاه مرکزی و تابعه در مراکز 
آموزش عالی کشور فعال هستند.این مسوول گفت: در دفتر حمایت و پشتیبانی امور پژوهش وزارت علوم 
، تحقیقات وفناوری، برنامه های فراوانی برای پیاده سازی شبکه علمی پژوهشی کشور تدوین شده است.

 معاون استاندار البرز و فرماندار ویژه کرج از تشدید نظارت بر عملکرد و نحوه فعالیت دستگاه ها 
و ادارات این شهرستان در آستانه دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی خبر داد .

یحیی رمضانی در نشست ستاد انتخابات کرج افزود: بر این اساس در اختیار قرار دادن وسایل و 
امکانات اداری برای هر یک از نامزدهای نمایندگی مجلس شورای اسلامی ممنوع بوده و مدیران ، 

روسای ادارات باید در این زمینه دقت نظر لازم را داشته باشند .
وی بیان کرد: یکی از محوری ترین اصول در عرصه انتخابات رعایت اخلاق انتخاباتی و خودداری 
رقبا از تخریب یکدیگر است و کسانی که قصد ورود به رقابت تبلیغاتی را دارند ، خود و هوادارانشان 
باید دقت داشته باشند که توانمندی ها را ملاک رقابت انتخاباتی قرار دهند و از تخریب رقبا پرهیز 
کوچک«،  ایران   « عنوان  به  انقلاب  معظم  رهبر  تعبیر  به  کرج  شهرستان  گفت:  کنند.رمضانی 
منشوری تمام نما از اقوام و قومیت هایی است که وحدت در عین کثرت را در برهه های مختلف 
به تجلی رسانده است و به همراه نسلی نو از جوانان مهیای خلق حماسه ای با شکوه می شود. وی 
افزود: تنوع و تکثر اقوام در شهرستان کرج فرصت و ظرفیتی ویژه برای به تصویر کشیدن مشارکت 

سیاسی آحاد مردم در عین برخورداری از تنوع دیدگاه ها است.
ضرورت  بر  تاکید  با  ادامه  در  اشتهارد  و  فردیس  کرج،  شهرستانهای  انتخابیه  حوزه  مرکز  رییس 
بکارگرفتن اصل اخلاق مداری در رقابت نامزدهای انتخاباتی گفت: اخلاق انتخاباتی مقدم بر رقابت 
دقت  باید  هوادارانشان  دارند  را  تبلیغاتی  رقابت  به  ورود  قصد  که  کسانی  برای  و  است  انتخاباتی 
داشته باشند که توانمندی ها را ملاک رقابت انتخاباتی قرار دهند و از تخریب رقبا خودداری کنند.

وی با بیان اینکه تمام گروه های اثرگذار از احزاب رسمی و دارای شناسنامه تا افراد صاحب تریبون 
و رسانه و مطبوعات باید میدان دار برگزاری انتخاباتی با شکوه باشند بیان کرد: مشارکت، سلامت، 
امنیت و رقابت اصل چهارگانه ای است که تلاش برای رقابت سالم انتخاباتی و حضور گروه ها و 
جناح های مختلف رامضاعف ساخته و می تواند بسترساز مشارکت گسترده مردم در این حماسه 

بزرگ سیاسی باشد.

 مدیرعامل جمعیت هلال احمر البرز :

۷۷ کاروان سلامت در مناطق محروم البرز 
خدمات دهی کردند

احمر طی  کاروان سلامت هلال   ۷۷ کرد:  اعلام  البرز  احمر  جمعیت هلال  مدیرعامل   
سال جاری با حضور در مناطق محروم و کم برخوردار این استان به مردم خدمات درمانی 

ارائه کردند.
محمد باقر خلفی اظهار کرد: این کاروان ها به ۱۷ هزار و ۷۰۲ نفر در خانه های هلال 

استان خدمات غربالگری، سنجش فشارخون و قندخون ارائه دادند.
وی گفت: طرح پنجره های امید با عناوین حامیان سلامت و کرامت یکی دیگر از طرح 
با مشارکت خیرین  بهداشتی و درمانی  نیازهای معیشتی،  به منظور رفع  اجرا شده  های 
است که امسال حدود ۱۳ هزارو ۳۴ هزار نفر از اقشار آسیب پذیر البرز خدمات حمایتی 

درمانی ویژه دریافت کردند.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر البرز بیان کرد: امسال نیز ۲۵ هزارو ۳۲۳ بسته معیشتی و 
اقلام ضروری به نیازمندان البرز اهدا شد ضمن آنکه ۸۲ هزارو ۸۷۰ نوبت غذای گرم بین 

نیازمندان استان توزیع شده است.
خلفی یادآورشد: در طرح ارمغان مهر سال جاری نیز هلال احمر استان البرز به بیش از 

چهار هزار دانش آموز نیازمند اقلام آموزشی اهدا کرد.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر البرز افزود : امسال تعدادی تجهیزات پزشکی مانند ویلچر، 
کپسول اکسیژن و عصا توسط خیرین به بانک امانات جمعیت هلال احمر اهدا شد که در 
اختیار نیازمندان قرار می گیرد. خلفی در بخش دیگری از سخنان خود به فعالیت خانه های 
هلال پرداخت و افزود: ارتقای سطح آگاهی عمومی برای کاهش آسیب پذیری در برابر 
سوانح با رویکرد تاب آوری، توسعه ظرفیت های داوطلبانه در جوامع محلی و مسوولیت 

های اجتماعی از جمله اهداف فعالیت خانه های هلال است.
وی بیان کرد: خانه هلال پل ارتباطی است که می تواند نقش موثری در تأمین نیازهای 
اقشار آسیب پذیر و محرومان ایفا کند و فرصت مناسبی برای خدمات رسانی به مردم در 

نقاط محروم و دور افتاده است.
و  امدادی  های  آموزش  توسعه  دنبال  به  هلال  های  خانه  تاسیس  با   : افزود  خلفی 

فرهنگسازی بین اقشار توانمند برای کمک به محرومان هستیم.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر البرز گفت: عضو گیری برای فعالیت های آموزش همگانی، 
پاسخگویی به موقع و مناسب در زمان حوادث و مخاطرات ، ایجاد بسترهای تاب آوری 

هرچه بیشتر جوانان از جمله اهداف راه اندازی خانه های هلال به شمارمی رود.
وی بیان کرد: اکنون بیش از ۳۱ هزار داوطلب در ۱۰۰ خانه هلال با جمعیت هلال احمر 

استان البرز همکاری دارند و در مواقع نیاز به مردم خدمات رسانی می کنند.

 مدیر اداره مسکن و امور مهندسی کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز :

۸۷۱ واحد مسکونی مددجویی البرز
 احداث و تعمیر شد

 مدیر اداره مسکن و امور مهندسی کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز گفت: ۸۷۱ 
واحد مسکونی برای مددجویان این استان طی ۹ ماهه سال جاری احداث و تعمیر شد.

زمینه  است که  نیازهایی  اساسی ترین  از جمله  اینکه مسکن  به  اشاره  با  مازیار محمدی 
توانمندسازی مددجویان را فراهم می کند، افزود: از این تعداد، ۲۱ مورد خرید مسکن،۸۰ 

مورد احداث و تکمیل مسکن و ۷۷۰ مورد تعمیر مسکن خانواده های مددجو بوده است.
وی بیان کرد: امسال برای خرید ، ساخت و تعمیر مسکن مددجویان درالبرز ۳۴۰ میلیارد 
وام  و  خیرین  نیکوکاری،  مراکز  های  کمک  صدقات،  دولتی،  اعتبارات  محل  از  ریال 

قرض الحسنه هزینه شده است.
بالا  به  نفر  سه  مددجوی  خانواده های  مشمول  مسکن  خرید  اینکه  بیان  با  محمدی 
نیاز به تعمیر، احداث فضای  است،گفت: خانواده های ۲ نفره و یک نفره در صورتی که 
جانبی و مرمت مسکن داشته باشند، می توانند از کمک هزینه کمیته امداد استفاده کنند 
. وی اضافه کرد: مددجویان واجد شرایط که در سامانه مسکن ملی ثبت نام کرده و به 
مرحله تخصیص پروژه رسیده اند در قالب خرید و احداث مسکن از مبلغ یک میلیارد ریال 
کمک بلاعوض و ۵۰۰ میلیون ریال تسهیلات صندوق امداد ولایت بهره مند خواهند شد.
به خرید  برای کمک  اینکه  به  اشاره  با  البرز  امداد  مهندسی کمیته  امور  و  مدیر مسکن 
مسکن مددجویی در مناطق شهری ۵۰۰ میلیون ریال وام قرض الحسنه بدون سود پیش 
بینی شده است ، گفت: برنامه خرید و احداث مسکن برای مددجویان فاقد مسکن و تعمیر، 

تکمیل و بازسازی منازل این خانواده ها همچنان در البرز ادامه دارد.

 سرپرست شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان البرز :

البرز آماده خلق حماسه دیگر در یوم اله ۹ دی است
 سرپرست شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان البرز 
از آمادگی این استان برای خلق حماسه مردمی در یوم الله 
از حریم ولایت و ارزش های والای  نهم دیماه در دفاع 

انقلاب اسلامی خبر داد.
داوود شمس افزود: همزمان با روز ۹ دی ، مردم همیشه 
در صحنه استان البرز آیین های ویژه و راهپیمایی با شکوه 

در حمایت از ولایت و رهبری خواهند داشت .

وی به مسیرهای راهپیمایی ۹ دی در کلانشهر کرج مرکز 
از ساعت  البرز اشاره کرد و گفت: راهپیمایی کرج  استان 
سمت  به  توحید  میدان  از  دیماه  نهم  شنبه  روز  صبح   ۹

مصلای امام خمینی )ره( این کلانشهر آغاز می شود.
البرز  تبلیغات اسلامی استان  سرپرست شورای هماهنگی 
بیان کرد: در محل مصلای امام خمینی )ره( کرج نیز مردم 
نائینی  محمد  علی  دکتر  سخنان  پای  راهپیمایی  از  پس 

رییس ستاد بزرگداشت ۹ دی کشور و مشاور عالی فرمانده 
کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی خواهند نشست .

شمس تاکید کرد: تمهیدات لازم در تمام زمینه ها برای 
حضور پرشور و پرصلابت مردم با هماهنگی دستگاه های 

اجرایی در استان البرز پیش بینی شده است.
همزمان با کرج راهپیمایی حماسی نهم در تمام ۱۷ شهر 

تابعه استان البرز برگزار می شود.

مدیرکل بنیاد شهید استان البرز :

مادران شهدای البرزی تقدیر می شوند
مدیرکل بنیاد شهید استان البرز به لزوم گرامیداشت خانواده شهدا تاکید کرد و گفت: 

مادران شهدا تقدیر می شوند.
به  اشاره  با  البرز،   استان  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  مدیرکل  رستمیان،  سلیمان 
همسران  و  مادران  گفت:  شهادت،  و  ایثار  فرهنگ  ترویج  شورای  نشست  برگزاری 
شهدا در تاریخ انقلاب اسلامی حماسه های جاویدی ساختند که تاریخ همیشه از آن 
یاد خواهد کرد و همچون حماسه حسینی و رسالت زینبی ماندگار خواهد بود، این 

عزیزان با صبر خود به ملت درس استقامت دادند.
مجاهدت  و  شهدا  همسران  و  مادران  ایثارگری  و  صبر  کرد:  تصریح  ادامه  در  وی 

بی نظیری که انجام دادند، الگویی قوی  و درسی بزرگ برای جامعه است.
مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز بر لزوم تکریم خانواده های معظم 
افزود: خانواده های معظم شهدا  شهدا به ویژه همسران و مادران شهدا تأکید کرد و 
به ویژه مادران و همسران شهدا دین خود را به نظام و انقلاب ادا کردند و امروز وظیفه 
تمام آحاد جامعه است که از این سمبل ها و تندیس های ایثار و مقاومت تجلیل کنند.
گفتنی است،  در استان البرز هزار و ۶۰۰ والدین شهدا در قید حیات هستند که از این 

قشر هزار نفر در شهرستان کرج حضور دارند.
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باید  گفت:  البرز  استان  سپاه  در  فقیه  ولی  نمایندگی  دفتر  مسوول 
مطالبه گری درست در همه عرصه ها حتی جریانات سیاسی در راس 

امور قرار گیرد.
نعیمی  محمد  والمسلمین  الاسلام  حجت  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
و  فرهنگ  کل  اداره  در  که  رسانه  اصحاب  با  بصیرتی  نشست  در 
ارشاد اسلامی استان البرز برگزار شد، ضمن گرامیداشت یاد و خاطره 
شهدایی که در راستای اعتلای ایران اسلامی مجاهدت کردند، گفت: 
وطن  سرباز  را  خود  که  بود  شهدا  این  از  یکی  سلیمانی  قاسم  حاج 

می دانست نه سردار.
وی با اشاره به برقراری امنیتی که حاصل رشادت های حاج قاسم ها 
است، اظهار کرد: ما نتوانستیم دوران دفاع مقدس و انسان هایی که 
در آن زمان جانانه از این مرز و بوم دفاع کردند را به خوبی معرفی 
کنیم اما مجاهدت های بی نظیر و نمادهای آنان هنوز قابل مشاهده 
است. حاج قاسم یک سرباز بود و خوب سربازی کرد زیرا معتقد بود 
هر کس باید وظایف خود را بشناسد و در جایگاه خود به خوبی به 

آنها عمل کند.
به  اشاره  با  البرز  استان  سپاه  در  فقیه  ولی  نمایندگی  دفتر  مسؤول 
اهمیت نقش رسانه در جهاد تبیین بیان کرد: امروز دیکتاتوری منفور 
است و کسی در جامعه زیر بار آن نمی رود و حرفی که قابل استماع 
باشد در هیاهو و سر و صدای زیاد، شنیده نمی شود، پیش از این هم 
با سکوت رسانه ای به خوبی شنیده نمی شد، بنابراین باید از توان و 
کرد.  استفاده  می برد  بهره  آن  از  رسانه  که  ناپذیری  اجتناب  ویژگی 
عهده  بر  رسالت هایی  امروز  اینکه  بیان  با  نعیمی  الاسلام  حجت 
اصحاب رسانه است که باید شناسایی و پیگیری شوند، اضافه کرد: 
داشته  تبیین  جهاد  در  مهمی  نقش  می توانند  رسانه ها  و  مطبوعات 
باشند. امروز نیاز به پاسخگو کردن کسانی که باید پاسخگو باشند را 
کاملًا احساس و تلاش می کنیم این موضوع به یک فرهنگ تبدیل 
شود و مطالبه گر آن باشیم.وی با اشاره به ضعف عقلانی نظام سلطه 
افزود: مطالبه گری به جا و صحیح، تاکید مقام معظم رهبری است 
اما برخی افراد که این مسیر به مذاقشان خوش نمی آید و نمی توانند 

در این راه تمام قد بایستند، مسیر را به بیراهه هدایت می کنند. جریان 
انقلابی، جریانی متمایز از جریانات مصطلح سیاسی است و اگر با این 
انتخابات بالا خواهد  دیدگاه به این موضوع نگاه کنیم مشارکت در 
کرد:  تاکید  البرز  استان  سپاه  در  فقیه  ولی  نمایندگی  بود.مسؤول 
بود  خواهد  جامعه ای  و  مجلس  انتخابات،  در  کم  مشارکت  ماحصل 
که از ظرفیت های لازم برخوردار نیست، بنابراین امروز باید صادقانه 
وارد صحنه شویم و هیچ موضوعی را بزرگ و کوچک جلوه ندهیم 
و حقایق را همان گونه که هست بیان کنیم. البته گاهی در مباحث 
فرموده  به  اما  گیرد  قرار  نظر  مد  باید  که  ملاحظاتی هست  امنیتی 

رهبری، نقد منصفانه رسانه ها تأثیرگذار است.
تفکر  یک  را  ایران  اسلامی  جمهوری  نظام  نعیمی  الاسلام  حجت 
دانست و با تاکید بر انجام وظایفی که رهبر معظم انقلاب بر عهده 
امروز  مشکلات  از  یکی  کنید  باور  کرد:  بیان  گذاشته اند،  رسانه ها 
همه  در  مدیران  و  مسئولان  همه  است.  نظارت  عدم  ما  مملکت 

بر  نظارت ها  جا  هر  زیرا  باشند  نظارت  تحت  باید  حوزه ها  و  سطوح 
نقش  به  اشاره  با  رفت.وی  بیراهه  به  مسیر  شد،  کمرنگ  شخصی 
مهم مردم در خنثی سازی فتنه های دشمنان تصریح کرد: امروز ما در 
ترازی قرار گرفته ایم که نسخه دشمن را پیچیده ایم و افول و سقوط 
غرب را حتی در جنگ غزه می بینیم، بنابراین باید حوزه نقد را تقویت 
کنیم. البته فراموش نشود که نقد با عیب جویی و سیاه نمایی تفاوت 
اما عیب جویی موجب تخریب و  انتقاد منصفانه سازنده است  دارد؛ 

کندی روند امور می شود.
مسؤول نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان البرز ادامه داد: منکر وجود 
مشکلات در کشور نیستیم اما باید در راستای رفع مشکلات و رسیدن 
به اهداف عالیه تلاش کرد و مطالبه گری درست در همه عرصه ها 
حتی جریانات سیاسی را در رأس امور قرار داد. رهبر معظم انقلاب 
تاکید دارند که نباید در انتقاد، بی انصاف بود حتی نسبت به انتقاد از 

دشمن هم باید عدالت و انصاف رعایت شود.

مسوول دفتر نمایندگی ولی فقیه در سپاه البرز:

مطالبه گری درست باید در راس امور باشد

سرپرست اداره دامپزشکی شهرستان کرج :

کبابی متخلف در کرج پلمب شد

اثر هنرمندان البرزی جایزه بهترین مستند 
فستیوال فیلم سازمان ملل را کسب کرد

عدم  علت  به  کبابی  واحد صنفی  گفت: یک  کرج  دامپزشکی شهرستان  اداره  سرپرست 
رعایت مسایل بهداشتی و  استفاده از سنگدان مرغ در تولید کباب کوبیده پلمب شد. 

فردین حسین زاده افزود: این واحد صنفی، به دلیل عدم رعایت بهداشت فردی و محیط، 
شرایط نگهداری نامناسب مواد پروتئینی و تقلب با استفاده از سنگدان مرغ با اخذ حکم 

قضایی پلمپ شد.
وی اظهار کرد: برنامه بازدید مشترک با ادارات و نهادهای مرتبط از اماکن و مراکز تهیه 
و توزیع مواد غذایی مانند رستوران ها ، قصابی ها و مرغ فروشی ها به منظور برخورد با 
موارد تخلف بهداشتی تهدیدکننده سلامت عمومی جامعه، بصورت مستمر در طول سال 

انجام می گیرد.
وی ضمن هشدار به عرضه کنندگان فرآورده های خام دامی غیر بهداشتی گفت: با اینگونه 
متخلفان که سلامت مردم را به خطر می اندازند برخورد جدی می شود و شهروندان می 
توانند هر گونه تخلف بهداشتی در مراکز عرضه مواد پروتئینی مانند قصابی، رستوران، غذا 
خوری، کبابی و سوپر پروتئین ها را به اداره دامپزشکی شهرستان کرج از طریق سامانه 

پیامکی ۱۰۰۰۴۰۵۰۹۹ اطلاع دهند.

 فیلم مستند »مهاجر« کاری از هنرمندان استان البرز موفق به کسب جایزه بهترین مستند 
فستیوال بین المللی »varsity film expo۲۰۲۳« با حمایت سازمان ملل شد.

اسماعیل خاکباز کارگردان و نویسنده البرزی فیلم مهاجر روز سه شنبه در گفت و گو با 
خبرنگار ایرنا بیان کرد: فیلم مستند مهاجر این موفقیت را از بین یک هزار و ۴۵۰ ورودی 

فستیوال varsity film expo ۲۰۲۳ به دست آورده است.
وی اظهار کرد: فیلم مستند »مهاجر« ماجرای زندگی یک مهاجر افغانستانی به نام »امین 
محمدی« را روایت می کند که در کودکی پس از وقوع جنگ به همراه خانواده آواره می 

شوند و به ایران می آید.
کاگردان و نویسنده البرزی گفت: امین پس از ۴۰ سال زندگی در ایران به یکی از بهترین 
بارها قهرمان مسابقات سوارکاری شده و  این سال ها  تبدیل می شود و در  سوارکاران 
اکنون آرزو دارد که روزی با پرچم کشورش افغانستان در مسابقات جهانی شرکت کند اما 

نمی تواند به کشورش بازگردد.
فرزند   ۲ داشتن  افغانستان  کشورش  به  امین  بازگشت  توانایی  عدم  دلیل  افزود:  خاکباز 
دختر است که با بازگشت به کشورش از بسیاری حقوق مانند تحصیل و کار محروم می 
شوند زیراطالبان قوانین سخت گیرانه ای در مورد زن ها دارد. وی با بیان اینکه شرکت 
در جشنواره ۲۰۲۳ اولین حضور بین المللی فیلم مهاجر است، تصریح کرد: »حر اصغری« 
مدیر تولید، »متین طاهازاده« و »علیرضا بهزادی« تدوین ، »محمد صالحی« تصویربردار 

و »حسن دهقان« صدابردار این فیلم هستند.
اسماعیل خاکباز کارگردان و نویسنده البرزی ، آثاری مانند فیلم کوتاه خودشیفته را با کسب 
جایزه در جشنواره بین المللی داکا و فیلم مستند راننده اکسیژن برنده جایزه در فستیوال 

کانزاس را در کارنامه خود دارد.

مدیرکل تعزیرات حکومتی البرز خبر داد؛

بازگرداندن ارز دولتی به خزانه بیت المال
 در البرز

مدیرکل ثبت احوال البرز :

هیچ دستگاهی نباید از مردم کپی کارت ملی 
و شناسنامه بگیرد

مدیرکل تعزیرات حکومتی استان البرز گفت: شرکت بازرگانی متخلف به علت ایفا نکردن 
تعهد ارزی به پرداخت بیش از ۹۷ میلیارد ریال جزای نقدی محکوم شد.

حمیدرضا کیوانفر با اشاره به پرونده تخلف در استان البرز، گفت: پرونده شرکت متخلف 
بازرگانی که با دریافت ۱۶۵ هزار و ۷۱۱ یورو معادل ۴۸ میلیارد و ۶۸۶ میلیون ریال از 
بانک توسعه صادرات ایران برای واردات کالا تعهدات خود را اجرا نکرده بود در شعبه پنجم 

ویژه رسیدگی به تخلفات قاچاق کالا و ارز تعزیرات حکومتی رسیدگی شد.
مدیرکل تعزیرات حکومتی البرز افزود: شعبه پس از بررسی مدارک و با توجه به ارائه ندادن 
مدارک اتهام انتسابی را محرز و علاوه بر تعلیق سه ماهه کارت بازرگانی و بازگرداندن ارز، 

شرکت را به پرداخت ۹۷ میلیارد و ۳۷۳ میلیون ریال جزای نقدی محکوم کرد.
به گفته کیوانفر، با شکایت بانک توسعه صادرات ایران پیرامون اجرا نکردن تعهدات ارزی 

یک شرکت بازرگانی، پرونده این تخلف برای رسیدگی به تعزیرات حکومتی ارسال شد.

مدیرکل ثبت احوال البرز گفت: برخی بانک ها برای انجام امور بانکی مانند اخذ تسهیلات از مردم 
کپی مدارک هویتی می خواهند در صورتی که این موضوع منع شده و با دریافت کد ملی می توانند 

به اطلاعات مورد نیاز دسترسی پیدا کنند.
عباس فتح اللهی، در خصوص دریافت کپی مدارک هویتی در بانک ها و ... گفت: سوال ما هم از 
برخی دستگاه ها این بوده که چرا همچنان از مردم کپی مدارک هویتی دریافت می کنند.وی افزود: 
ثبت احوال این موضوع را حل کرده و دریافت کپی مدارک هویتی در دفاتر ثبت احوال منع شده 

است و بر این موضوع نظارت می شود.
فتح اللهی ادامه داد: بخش نامه ای در سال ۱۳۹۹ مصوب شده مبنی بر اینکه دستگاه ها مجاز به اخذ 
ادارات از مردم کپی مدارک هویتی  کپی مدارک از مردم نیستند ولی برخی بانک ها، موسسات و 

دریافت می کنند.
وی خاطرنشان کرد: برخی بانک ها برای انجام امور بانکی مانند اخذ تسهیلات از مردم کپی مدارک 
هویتی می خواهند در صورتی که این موضوع منع شده است چون بانک ها به پایگاه داده ثبت احوال 
متصل هستند و با دریافت کد ملی می توانند به اطلاعات مورد نیاز دسترسی پیدا کنند.این مسئول 
خاطرنشان کرد: به هر حال دستگاه ها چون به پایگاه داده ثبت احوال دسترسی دارند از دریافت کپی 
مدارک منع شده اند. دستگاه هایی هم که به پایگاه داده  ثبت احوال متصل نیستند باید درخواست 

داده و ثبت احوال این دسترسی را براساس نیاز آنها ارائه خواهد کرد.

آگهي مناقصه عمومي یک  مرحله اي
به استناد ماده ۶۳ آیین نامه مالی و معاملاتی دانشگاه های علوم پزشکی

2002090407000072 https//:www.setadiran.ir شماره فراخوان مناقصه در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس
نام سازمان: دانشگاه علوم پزشکي وخدمات بهداشتي درماني البرز- بیمارستان امام حسین )ع( 

موضوع :  مناقصه عمومی یک مرحله ای واگذاری امور ایاب و ذهاب )مینی بوس / خودروسواری(
https//:www.setadiran.irتاریخ توزیع اسناد : مهلت خرید اسناد مناقصه توسط مناقصه گر از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس

از ساعت 09:00 مورخ 1402/10/06 الی ساعت 19:00 مورخ 1402/10/10
مورخ   15:30 ساعت   https//:www.setadiran.ir:آدرس به  دولت  الکترونیکی  تدارکات  سامانه  به  مناقصه  اسناد  ارسال  مهلت  آخرین 

1402/10/23 می باشد.  
زمان و محل بازگشایی پیشنهاد های رسیده: مورخ 1402/10/25 راس ساعت 8:00 در محل ستاد دانشگاه علوم پزشکی البرز 

)شبا   218126438 جاری  حساب  به  واریزي  فیش  صورت  به  ریال    1/550/000/000 مناقصه   در  شرکت  تضمین  سپرده  میزان 
IR 930130100000000218126438( نزد بانک رفاه شعبه بهار کرج کد 972 یا ارایه ضمانت-نامه بانکی بنام دانشگاه علوم پزشکي وخدمات 

بهداشتي درماني البرز 
) مدت اعتبار ضمانت نامه در زمان بازگشایی پاکات نبایدکمتر از 3 ماه باشد(

تذکر: در صورت دریافت اخطار کتبی قطعی  بابت طرف قرارداد بودن با دانشگاه و واحدهای تابعه آن، متقاضی حق شرکت در مناقصه را 
نخواهد داشت.

* پرداخت هزینه چاپ آگهي ها به عهده برنده مناقصه مي باشد.
* کارفرما در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مجاز و مختار می باشد.

نشاني سازمان : بلوار طالقانی شمالی - بالاتر از میدان طالقانی - شهرک اداری - ساختمان مرکزی
شناسه آگهی : ۱۶2۹۴۹۷شماره تماس:   026-32563369 

مدیرعامل محک خبر داد:

بیش از ۱۶۰۰۰ کودک مبتلا به سرطان به سلامتی رسیده اند

از کودکان مبتلا به سرطان »محک«،  مؤسسه ی خیریه ی حمایت 
و  هم نوع  به  خدمت  والای  انگیزه ی  با  که  است  دهه  سه  از  بیش 
ایران  فرزندان  نیکوکاران،  انسان دوستانه ی  کمک های  بر  اتکا  با 
احمدیان،  آراسب  است.  کرده  همراهی  سرطان  درمان  مسیر  در  را 
مدیرعامل محک با بیان آنکه زیر سقف محک همواره اطمینان از 
است  سازمان  این  دغدغه  مهم ترین  فعالیت ها،  اثربخشي  و  کارآیي 

یاوران سرزمینمان است و  اعتماد  گفت: »والا ترین سرمایه محک، 
بزرگ ترین جلوه گاه اثربخشی فعالیت های محک، آمار بهبودیافتگان 

این مؤسسه خیریه است.«
وی با اعلام این نکته که مأموریت محک، حمایت از کودکان مبتلا 
هر  در  در سراسر کشور  خانواده هایشان  و  ۱۸ سال  زیر  به سرطان 
»با   افزود:  است،  و...  صلح  جنگ،  ثبات،  بحران،  از  اعم  شرایطی 
اعتماد یاورانمان در این سال ها، بیش از ۱۶۰۰۰ فرزند تحت حمایت 
محک، بهبود یافته اند. این موفقیت، بدون حمایت نیکوکاران گرامی، 
داوطلبان همراه و تلاش های کارکنان محک که از ارزش های این 

سازمان هستند، میسر نبوده است.«
مدیرعامل محک ادامه داد: »بیماری سرطان کودکان یک بیماری 
هر  رساندن  نیست.  کودکی  پایان  معنای  به  این  اما  است،  مزمن 
نیم  و  دو  حداقل  به  سلامتی،  مقصد  به  سرطان  به  مبتلا  کودک 
سال زمان نیاز دارد. محک بر اساس مأموریت خود تلاش می کند 
تا هیچ خانواده ای در مسیر درمان فرزندش تنها نماند و کودکان با 
مشارکت و همراهی خانواده، در تمام مسیر درمان و در هر گوشه ای 

صورت  به  را  لازم  حمایت های  همه ی  ایران،  پهناورمان  کشور  از 
جامع و یکپارچه دریافت کنند.«احمدیان،  با بیان آنکه هفتم دی ماه، 
به مناسبت تولد نخستین فرزند بهبودیافته ی محک، در تقویم این 
مؤسسه به نام »روز بهبودیافتگان« ثبت شده است ادامه داد: »اکنون 
بیش از ۱۳۰۰۰ کودک در ۱۳ بیمارستان در تهران و ۲۸ بیمارستان 
امیدواریم تمام  استان های کشور، تحت درمان هستند که  در دیگر 
آن ها با نیت خیر حامیان محک، به روزهای خوش سلامتی بازگردند. 
مبتلا  فرزندان  به  را  امیدواری  پیام  ساله  هر  بهبودیافتگان،  پویش 
روشن،  دلی  با  تا  می رساند  خانواده هایشان  و  کشورمان  سرطان  به 
مسیر درمان را ادامه دهند.« مدیرعامل محک در پایان خاطرنشان 
از  قدردانی  و  احترام  ادای  ضمن  محک  خیریه  »مؤسسه  کرد: 
دانش  از  بهره مندی  با  که  را  گام هایی  همه   می کوشد  خود  حامیان 
به کودکان  بهتر  ارائه خدمات  به  برمی دارد،  و متخصصان  محققان 
مبتلا به سرطان سراسر ایران تبدیل کند. ما در محک امیدواریم با 
تشخیص زودهنگام سرطان و همراهی همه نیکوکاران ایران بتوانیم 

کودکانمان را به روزهای خوش سلامتی برسانیم.«



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره ۴۱۴00

چهارشنبه
۶ دی ۱۴02  میهنآ ن00مار

اروزنامه

شهردار تبریز گفت: شهرداری برای مدیریت بهینه ترافیک تبریز وارد 
فاز هوشمندسازی زیرساخت ها شده است.

اشاره  با  تبریز  شهردار  هوشیار،  یعقوب  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
به هدفگذاری توسعه ۷۰۰ کیلومتری شبکه فیبر نوری تبریز اظهار 
کرد: تسریع عملیات عمرانی احداث مرکز مدیریت کنترل هوشمند در 

دستور کار شهرداری تبریز قرار دارد.
وی افزود: مرکز کنترل ترافیک و مدیریت بحران شهرداری تبریز در 
زمینی به مساحت ۸ هزار مترمربع و زیربنایی بالغ بر ۷ هزار مترمربع 

در حال اجراست و خرداد سال آینده به بهره برداری می رسد.
هوشیار در بخش دیگری از سخنان خود اصلاح ساختار و نوسازی 
ناوگان حمل و نقل را یکی دیگر سیاست های کلان مدیریت شهری 
با تحقق سیاست ها و  پایدار عنوان کرد و گفت:  راستای توسعه  در 
برنامه های راهبردی میان مدت و بلند مدت شهرداری تبریز در حال 
ترافیک  استانداردهای جهانی مدیریت و مهندسی  به  نزدیک شدن 

شهری هستیم.
وی ادامه داد: با همراهی و مساعدت استاندار آذربایجان شرقی، در 
یک و نیم سال گذشته، شهرداری تبریز موفق به نوسازی یک هزار 

و ۷۰۰ دستگاه تاکسی فرسوده شده است.
نخست  رتبه  تبریز  شهرداری  اینکه  به  اشاره  با  همچنین  هوشیار 
نوسازی تاکسی در کشور را کسب کرده است عنوان کرد: میانگین 
سالانه نوسازی تاکسی شهرداری تبریز در سال های گذشته نزدیک 

به ۲۰ دستگاه ثبت شده است.
درون شهری  اتوبوس های  نوسازی  آخرین وضعیت  تشریح  در  وی 
ادامه داد: در دوره مدیریت شهری فعلی عزم راسخی برای نوسازی 
ناوگان حمل و نقل عمومی شهری وجود داشته و اقدامات کم نظیری 
انجام شده است. هرچند کلانشهر تبریز طبق استاندارد به ۷۰۰ الی 

۸۰۰ دستگاه اتوبوس نیاز دارد.
شهردار تبریز در پایان ضمن قدردانی از تلاش های فرماندهی نیروی 
ترافیکی خود عمل  به وظایف  انتظامی، خاطرنشان کرد: شهرداری 
می کند و در این راستا آماده تعامل و همکاری بیشتر با پلیس راهور 

و نیروی انتظامی است.
اینکه  بیان  با  مراسم  این  در  نیز  آذربایجان شرقی  انتظامی  فرمانده 
در حوزه تأمین تجهیزات ترافیکی تبریز در مقایسه با کلانشهرهای 
همچون مشهد، اصفهان و شیراز عقب ماندگی هایی وجود دارد، گفت: 
در طول هفت سال فعالیت خود در حوزه راهور، برای اولین بار شاهد 
تحویل تجهیزات و ماشین آلات ترافیکی از طرف شهرداری تبریز 

به پلیس راهور هستیم.
سردار سرتیپ دوم علی محمدی ضمن قدردانی از تلاش و جدیت 
شورا و شهرداری در دوره فعلی و با اشاره به تأمین تجهیزات ترافیکی 
توسط شهرداری، افزود: با تحویل این ماشین آلات، بخش کوچکی 
بار سنگین  به  اشاره  با  تأمین شد.وی  تبریز  راهور  نیازمندی های  از 
ایجاد شده در خیابان ۱۷ شهریور خاطر نشان  بندان  راه  ترافیک و 

کرد: حجم زیادی از مجتمع های پزشکی این خیابان نیازمند تأمین 
و احداث پارکینگ با ظرفیت بالا است. این مجتمع ها طوری ایجاد 
انتقال  معبر،  این  ترافیک  کنترل  برای  راهکار  تنها  که  است  شده 

مجتمع های پزشکی است.
را  از شهروندان حقوق عامه  اینکه متأسفانه برخی  بیان  با  محمدی 
پارک  ردیفه  و سه  دوبله  به صورت  را  و خودرو خود  نکرده  رعایت 
برای  زیادی  بازدارندگی  رانندگی  راهنمایی  قوانین  گفت:  می کنند، 
آموزش های  بر  تکیه  با  شهری  انضباط  نیازمند  و  ندارد  شهروندان 

شهروندی و فرهنگ سازی هستیم.
اینکه اعمال قانون در ۹  بیان  با  آذربایجان شرقی  انتظامی  فرمانده 
ماهه امسال نسبت به سال قبل ،۴۴۰ درصد افزایش یافته، ادامه داد: 
واژگونی خودرو از عمده حوداث رانندگی در تصادفات درون شهری 
بزرگترین آفت و عامل  نبود نظم  به طوری که  برونشهری است  و 

گسترش ترافیک شهری است.
سردار سرتیپ دوم علی محمدی با بیان اینکه به غیر از شهرداری 
ارگان های دیگر نیز برای ساماندهی ترافیک مسؤلیت دارند، افزود: 
مراعات حقوق شهروندان و فرهنگ سازی ترافیکی برای ایجاد نظم 
ترافیکی باید با همکاری صدا و سیما و رسانه های محلی، شهرداری 

و پلیس راهور فرهنگ سازی شود.
تأمین  جهت  تبریز  شهردار  از  تشکر  با  خود  سخنان  پایان  در  وی 
اساسی  حل  کرد:  خاطرنشان  ترافیکی،  آلات  ماشین  و  تجهیزات 
رعایت  و  ارگان ها  تمامی  همکاری  و  همراهی  نیازمند  معضل  این 
بیان  با  نیز  شهرستان  است.فرماندار  شهروندان  توسط  عامه  حقوق 
معضلات  حل  برای  خوبی  اراده  ترافیک  حوزه  در  شهرداری  اینکه 
شهری دارد، گفت: معضل بار سنگین ترافیک شهری همچون دیگر 
عناصر نیازمند فرهنگ سازی و نهادینه سازی شاخص های اجتماعی 
مرتبط است و در این راستا نیازمند نگاه جامع مدیریتی و همراهی 
اینکه شهرداری ۱۴  بیان  با  فاتح  دولتی هستیم.یونس  دستگاه های 
پروژه ترافیکی در دست اجرا دارد، تصریح کرد: پروژه های ترافیکی 
مطلوبی در شهرداری آغاز شده و امیدواریم با همراهی و هم افزایی 
به سرانجام برسد. وی همچنین ضمن قدردانی از شهردار تبریز به 
جهت تسریع در اجرای پروژه های شهری مانند تقاطع غیر همسطح 
معلم ادامه داد: فرهنگ سازی و تاکید بر آموزش های شهروندی در 
بلند مدت می تواند تأثیر بسزایی در حل معضل ترافیک شهری داشته 
باشد بر همین اساس در کنار اجرای پروژه ها نباید از حوزه آموزش و 

فرهنگ سازی غفلت کرد.

شهردار تبریز خبر داد؛

مدیریت ترافیک تبریز با هوشمندسازی زیرساخت ها
 رییس سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی :

کشت قراردادی از کمیاب و مازاد شدن محصولات 
جلوگیری می کند

مدیرکل پست آذربایجان غربی:

طرح نشانی استاندارد مهمترین پیش نیاز 
سرشماری آینده و دولت الکترونیک است

 رییس سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی مازاد یا کمبود محصولات کشاورزی در 
بازار را ایراد به حق و درست از طرف مردم بیان کرد و گفت: کشاورز باید با برنامه، کشت 
کند و طوری نباشد که یکسال محصولی به وفور در بازار یافت شود و محصولی نایاب یا 

کمیاب شود و این مهم، با کشت قراردادی حاصل می شود.
اظهار کرد:  تبریز  در  قراردادی  در همایش طرح کشاورزی  فتحی  اکبر  ایرنا،  به گزارش 
تضمین خرید، امنیت غذایی و تنظیم بازار از مهم ترین اثرات این نوع کشت بوده و تنها 

راه نجات کشاورزی کشور، سوق دادن کشاورزان به کشت قراردادی است.
وی ادامه داد: در اجرای طرح جهش تولید در دیمزارها، دیدیم که اگر تلاش کشاورزان 
با دانش کارشناسان و ابزار به روز همراه شود تولید افزایش می یابد و کشاورزی که وارد 
طرح جهش تولید در دیمزار شد بیش از ۱۵۰ کیلوگرم در هکتار بیشتر از دیگر کشاورزان 

محصول برداشت کرد.
وی اضافه کرد: به رغم مشکلاتی که در طرح جهش تولید در دیمزارها داشتیم به دلیل 
استفاده از بذر مناسب و رعایت اصول، شاهد افزایش تولید بودیم و اگر بتوانیم این طرح را 
توسعه دهیم و کارشناسان و ابزار به روز را وارد کشاورزی کنیم بجای برداشت ۶۰۰ کیلو 

در هکتار، می توانیم تا سه تن محصول گندم برداشت کنیم.
فتحی افزود: کشت قراردادی نیز همچون طرح جهش تولید، در افزایش تولید و برقراری 
تعادل در تولید محصولات کشاورزی تاثیر گذار است که این مهم باید برای کشاورزان 

بیان شود.
وی گفت: اگر مزایای کشت قراردادی برای کشاورزان توضیح داده شود دیگر نیازی به 

اصرار و التماس در این کار نیست و خود کشاورزان در این طرح پیشقدم خواهند شد.
در کشت  اینکه  علت  و  شود  حمایت  باید  کشاورز  مسیر،  این  در  البته  داد:  ادامه  فتحی 
قراردادی از گندم، جو و دانه های روغنی شروع کرده ایم این بوده که حامی و پشتیبان 
این محصولات حی و حاضر بوده کشاورز بدون دغدغه فروش، به کشت این محصولات 

اقدام کرده است.
وی افزود: کشت قراردادی در واقع خدمت به کشاورز است و دولت در این راستا، به عنوان 
تسهیل گر و حامی وارد شده است اما باید زمینه را برای حضور بخش خصوصی در این 

حوزه فراهم و هموار کنیم.
در  باید  و  شود  واقع  غفلت  مورد  نباید  نیز  کشاورزی  محصولات  دیگر  کرد:  تاکید  وی 
طرح کشت قراردادی گنجانده شود تا به اهداف اجرای این طرح که امنیت غذایی، خرید 

تضمینی و تنظیم بازار است دست یابیم.

مدیرکل پست آذربایجان غربی گفت: طرح نشانی استاندارد )جی نف( مهمترین پیش نیاز 
سرشماری آینده در سال ۱۴۰۵ و اجرای طرح های مربوط به دولت الکترونیک است که 

البته باید سرعت پیشرفت آن به ویژه در استان افزایش یابد.
جواد فتاح زاده در جلسه نامگذاری اماکن بدون نام و پلاک گذاری ساختمان ها در مهاباد 
افزود: اجرای طرح ملی»جی نف« به منظور یکسان سازی نشانی تمام معابر و محلات 
و همچنین ساختمان ها در دستور کار قرار گرفته که نیاز به همکاری بیشتر شهرداری و 

همکاری مردم با شرکت پست دارد.
وی اضافه کرد: در این طرح هر ساختمان دارای یک کد جغرافیایی اختصاصی در قالب 
یک نشان استاندارد می شود که در مرحله نخست باید نامگذاری معابر شهری و روستایی 

صورت گرفته و به دنبال آن کدپستی و پلاک گذاری ساختمان ها نیز انجام شود.
مدیرکل پست آذربایجان غربی ادامه داد: با اجرای این طرح، مکان هوشمند شکل می 
گیرد و بعد از آن سرویس های مبتنی بر مکان راه اندازی می شود ضمن اینکه با اجرای 
این طرح، یافتن نشانی ها با سهولت و ناوبری به صورت دقیق انجام می شود و در مواردی 

نظیر امدادرسانی کار برای دستگاه های خدمت رسان تسهیل می شود.
فتاح زاده اجرای این طرح را از ملزومات زیرساخت های شهر هوشمند و دولت الکترونیک 
دانست و اظهار کرد: طرح جی نف در سرشماری سال ۱۴۰۵ نیز حیاتی و ضروری بوده که 
باید تا آن موقع تکمیل شده و به اتمام برسد. فرماندار ویژه مهاباد هم در این جلسه بیان 
کرد: اجرای این طرح جزو اولویت های مدیریت شهری بوده که با همکاری شهرداری ها، 

شوراها و دهیاری نسبت به اجرای آن باید اقدام شود.
حسن عباسی اضافه کرد: برای اجرای این طرح، شهر گوگ تپه با توجه به آماده بودن 
زیرساخت ها به عنوان پایلوت انتخاب شده و در سطح روستاهای پرجمعیت بخش های 

مرکزی و خلیفان نیز اجرایی خواهد شد.

معاون استاندار آذربایجان غربی:

نقش اساتید دانشگاهی در تبیین 
جلوه های جهاد و شهادت بی بدیل است

معاون استاندار آذربایجان شرقی :

سیل خطرناکترین بلای طبیعی
 مراغه است

اساتید  و  علمی  هیات  اعضای  گفت:  آذربایجان غربی  استاندار  اجتماعی  و  سیاسی  معاون 
دانشگاهی نقش مهم و بسزایی در جهاد تبیین دارند و با ترویج مسیر زندگی شهدا می توانند 

اثرگذاری خود را در جامعه را نشان دهند.
به گزارش خبرنگار ایرنا، رضا ابراهیمی در چهارمین یادواره شهدای غواص آذربایجان غربی 
افزود: در هر مقطع از زمان، دشمنان هر بار با یک ابزاری وارد صحنه مقابله با نظام مقدس 
جمهوری اسلامی شده اند و در حال حاضر نیز با شیطنت و سیاه  نمایی یک جنگ ترکیبی 

تمام عیار علیه جمهوری اسلامی ایران راه انداخته اند.
وی با تاکید بر لزوم ورود اساتید دانشگاهی در این میدان جنگ اضافه کرد: اساتید دانشگاهی 
نقش بسزایی در جهاد تبیین و جنگ نرم دارند و با مسیر سازی برای دانشجویان و جوانان 

این مرز بوم چراغ هدایت علمی در جنگ نرم هستند.
وی ادامه داد: امروز تک تک افراد جامعه از جمله مدیران و دانشگاهیان باید در بحث جهاد 
تبیین ورود جدی داشته باشند چراکه دشمن با تمام قدرت و توان خود در حال انجام جنگ 
نرم است. معاون سیاسی و اجتماعی استاندار آذربایجان غربی با بیان اینکه در طول ۴۴ سال 
گذشته، اقدامات بزرگی در کشورمان رخ داده است، اظهار کرد: مجاهدت  و جان فشانی های 
شهدا امروز موجب آسایش و رفاه جامعه اسلامی ایران شده است و زنده نگاه داشتن یاد و 

خاطره آنها کمتر از مسیر شهادت نیست.
با تاکید بر گرامیداشت یاد شهدای غواص گفت: این شهدا به صورت مظلومانه  ابراهیمی 
در دل آب به شهادت رسیدند و خون آنها درخت تنومند انقلاب اسلامی را درمسیر توسعه 
و پیشرفت آبیاری کرده است.وی افزود: عمده مدیران هشت سال دفاع مقدس جوانان ۱۸ 
تا ۲۲ ساله بودند که آینده ایران اسلامی را به جوانان امروز سپردند که نسل جدید باید در 
عرصه جنگ نرم حضور قدرتمندی داشته و آن را مدیریت کنند.وی با اشاره به لزوم تبیین 
روحیه بسیجی در جامعه اضافه کرد: ما اگر بتوانیم روحیه بسیجی و انقلابی گری را در جامعه 
تقویت کنیم، در واقع تمامی مشکلات رفع می شود چراکه با ابزار جهاد تبیین می توان در 

همه حوزه ها با نیت الهی و مردمی پیش رفت.

معاون استاندار آذربایجان شرقی و فرماندار مراغه بیان کرد: دولت سیزدهم برای کاهش 
آثار بلایای طبیعی یک برنامه ملی تدوین کرده که بر اساس برش شهرستانی آن، سیل 

خطرناکترین بلای طبیعی مراغه است. 
داود اسدیان همزمان با روز ملی ایمنی در برابر زلزله و کاهش اثرات بلایای طبیعی 
به خبرنگار ایرنا بیان کرد: موج سرما، تگرگ، یخبندان، خشکسالی و حوادث ساختمان 
نیز در رده های بعدی بلایای طبیعی این شهرستان قرار دارد. وی ادامه داد: برخورد با 
ساخت و سازهای غیرمجاز در حریم رودخانه های شهرستان ضروری است و مسئولان 
ذیربط باید اقدامات پیشگیرانه برای کاهش آثار ناشی از وقوع سیل را در دستور کار 

قرار دهند.
وی با اشاره به اینکه زلزله هشتمین مخاطره مراغه در زمینه بلایای طبیعی به شمار 
می رود، اضافه کرد: کشورمان در کمربند لرزه خیز جهان قرار دارد تا جایی که هشت 
درصد از کل زمین لرزه ها و ۱۷ درصد از زلزله های بزرگ در ایران اتفاق می افتد و بر 

همین اساس باید برای قبل و بعد از وقوع زلزله آمادگی لازم وجود داشته باشد.
فرماندار مراغه با تاکید بر اینکه برای حفظ جان مردم، کارگروه پایش ساختمان های 
صورت  به  کارگروه  این  کارشناسان  کرد:  اضافه  شده،  تشکیل  شهرستان  در  ناایمن 
زلزله  وقوع  از  قبل  لازم  اقدامات  تا  می کنند  بازدید  شهر  مختلف  مناطق  از  دوره ای 

احتمالی از سوی دستگاه های دولتی انجام شود.
فرماندار مراغه با اشاره به اینکه دولت سیزدهم با هدف مقاوم سازی مساکن روستایی، 
سقف تسهیلات را تا ۳۵۰ میلیون تومان افزایش داده است، افزود: مقاوم سازی مساکن 

روستایی این شهرستان به ۵۴ درصد، و بالاتر از میانگین استانی رسیده است.
اسدیان«با اشاره به اینکه از سال ۱۳۸۴ تاکنون که اعطای تسهیلات بانکی در دستور 
کار قرار گرفته، ۱۳ هزار و ۴۰۰ روستایی به بانک های عامل معرفی شده اند، بیان کرد: 
میانگین استانی مقاوم سازی مساکن روستایی در آذربایجان شرقی حدود ۵۰ درصد است 
و ظرفیت نوسازی مساکن روستایی حتی بیش از هدفگذاری شهرستانی نیز وجود دارد.

رییس کل دادگستری آذربایجان غربی :

حکم قطعی کلاهبرداران بوکانی صادر شد
کلاهبرداری  پرونده  محکومان  قطعی  حکم  گفت:  آذربایجان غربی  دادگستری  کل  رییس 

کثیرالشاکی شهرستان بوکان صادر شد.
 ناصر عتباتی در این خصوص بوکان اظهار کرد: هفت متهم این پرونده با ۵۸ نفر شاکی حکم 

قطعی خود را دریافت کردند.
وی با اشاره به اینکه این پرونده دارای هفت متهم بود، افزود: این متهمان با تشکیل گروه و با 
هماهنگی همدیگر از طریق ارائه رزومه خوب شرکت صادرات و وارداتی با گردش مالی خوب 

و ارائه تصاویر انبارها و اموال فراوان، اعتماد شکات را جلب کرده بودند.
رییس کل دادگستری آذربایجان غربی ادامه داد: این متهمان به بهانه صادرات اموال آنها به 
یکی از کشورهای منطقه اقدام به کلاهبرداری و با دادن چک های بی محل و مجعول، کالاهای 

۵۸ نفر از هموطنان در شهرهای مختلف کشور را تحصیل کردند.
عتباتی با بیان اینکه این پرونده با شکایت شکات پرونده به شعبه بازپرسی بوکان ارجاع داده 
با پایان تحقیقات مقدماتی، شعبه کیفری ۲ بوکان وارد رسیدگی شده  شده بود، اضافه کرد: 
و متهمان را به حبس، رد مال و جزای نقدی محکوم کرد که با اعتراض محکومان، پرونده 
نفر  این هفت  از رسیدگی حکم محکومیت قطعی  استان مطرح و پس  در دادگاه تجدیدنظر 

صادر شد.
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اروزنامه
تا  سینماگران  اغلب  گفت:  کشور  سینمایی  سازمان  رییس 
اکنون  اما  بودند،  کرده  ورشکستگی  اعلام   ۱۴۰۱ از  قبل 
سال   ۲۰ در  آن  از  استقبال  و  فروش  و  افتاده  راه  سینما 

گذشته بهتر شده و حتی در برخی موارد بی سابقه است.
محمد خزاعی در جمع سینماگران استان قزوین با بیان این 
برگزاری  فرهنگی،  کار  سینما،  احیای  بدون  افزود:  مطلب 
باید  اول  ما  واقع  در  و  نداشت  اهمیتی  اندیشه  و  جشنواره 
آن  زیرساخت های  به  بعدا  تا  می کردیم  احیا  را  سینما 

بپردازیم.
تحویل  را  سینمایی  سازمان  که  زمانی  کرد:  اضافه  وی 
گرفتیم سینما شرایط خوبی نداشت، یکی از دلایل اصلی آن 
نیز شیوع ویروس کرونا بود که باعث شده بود تا سینماها 
به تعطیلی کشیده شود و سرمایه گذارها نیز تمایلی برای 
سینماها  بودند  معتقد  نیز  اغلب  نداشتند،  گذاری  سرمایه 

ورشکسته شده و به این زودی رونق نمی گیرد.
استان  در  فیلمسازی  به  فعلی  توجه  اینکه  بیان  با  خزاعی 
ها طی ۴۰ سال گذشته بی سابقه بوده است، اظهار کرد: 
که  داریم  اعتقاد  و  است  ما  بومی  هویت  استانی  سینمای 
تقویت  پیش  از  بیش  باید  ها  شهرستان  در  سینما  صنعت 

شود.
در  ما  استانی  فیلمسازان  امروز  داد:  ادامه  مسوول  این 
این  در  سینما  احیای صنعت  با  و  دارند  جشنواره ها حضور 
مناطق و اقدامات دیگر در حوزه سینمای فولکلوریک )بومی 
یا محلی( می توان به احیای هرچه بهتر این هنر اثرگذار در 

جامعه اهتمام ورزید.
خزایی با بیان اینکه بودجه چهار هزار میلیارد ریالی سازمان 
معتقدیم  کرد:  تصریح  است،  ناچیز  بسیار  ایران  سینمایی 
گوهرهای هنری بسیاری در شهرستان ها وجود دارند و هیچ 
وقت نگاه جدی به آنها نشده است، اما هدف از کمک ها در 
سازمان سینمایی فارابی و سینمای جوان همه در راستای 
تولید آثار فاخر در شهرستان ها بوده است. وی در خصوص 
فیلم های ژانر کمدی در حال اکران، اظهار کرد: همیشه پر 
فروش ترین فیلم ها در سینما ژانر کمدی بوده و این انتخاب 
به جنس مخاطب، شرایط اجتماعی و مسایلی از این قبیل 
باز می گردد، به هر حال مردم از گذشته دوست داشتند که 

بخندند و قهرمان طنز داشته باشند.
فیلم  ما  اندیشمند  هنرمندان  از  بسیاری  داد:  ادامه  خزایی 
می سازند، اما مخاطب ندارند، بنابراین تنها احیاگر سینمای 

چون  بود،  خواهد  کمدی  سینمای  همان  ما  ورشکسته 
هستند  سالمی  فیلم های  مجموع  در  کمدی  فیلم های 
و  ببینید  خانواده  با  را  آنها  توانند  می  اطمینان  با  افراد  که 
استانداردها، مورد  به لحاظ وجود برخی  این فیلم ها  حتی 
قرار می گیرد.وی ضمن  نیز  مذهبی  خانواده های  استقبال 
فیلم های  توانند  مردم می  امروز  اینکه  از  ابراز خوشحالی 
کرد:  تاکید  ببینند،  صحنه  برروی  نیز  را  استاندارد  کمدی 
علاوه بر اینکه سینما فضای اجتماعی جدیدی را در اختیار 
مخاطبان خود قرار می دهد، در تفریحات، اوقات فراغت و 
کاهش آسیب های اجتماعی نیز نقش موثری دارد و به این 
لحاظ نیز حایز اهمیت است.رییس سازمان سینمایی کشور 
سینمای  بودجه  که  این  بر  تاکید  با  خود  ادامه سخنان  در 
جوان مستقل بوده و ۷۰ درصد بودجه آن برای شهرستان ها 
لحاظ شده است، گفت: تمام دفاتر سینمای جوان در سطح 
جدید  کارگران های  هرحال  به  شد،  خواهند  تجهیز  کشور 
قبلا پول نداشتند و نمی توانستند فیلم بسازند، اما امروز این 
طور نیست و با امکاناتی که به آنها می دهیم و همینطور 
چنین  ها  شهرستان  در  کنندگان  تهیه  برای  مجوز  صدور 

معضلاتنی به شکل کامل مرتفع شده است.
خزاعی ابراز امیدواری کرد تا با اتفاقاتی که در سال ۱۴۰۳ 
به  بیشتری  شدت  جوان  سینمای  توسعه  می گیرد  صورت 
خود بگیرد، خاطرنشان کرد: ساخت هر فیلمی سختی های 

خودش را دارد، حتی برای کارگردانان نامی نیز شرایط مهیا 
نیست، بسیاری چند سال منتظر می مانند تا تامین بودجه یا 
نهایت ساخت  در  اما  انجام شود،  و تجهیز  تحقیق  مراحل 
بستگی  نیز  هنرمندان  خود  پشتکار  و  جدی  طور  به  فیلم 

پیدا می کند.
خزاعی در پاسخ به بعضی نظرات حاضران درباره ناامیدی 
و مهاجرت نیز تاکید کرد: شرایط اقتصادی همه جای دنیا 
بد است، شرایط فیلمسازان پس از مهاجرت شاید در کوتاه 
مدت خوب باشد اما در دراز مدت چنین نیست، این کشور 
متعلق به همه ماست و باید بمانیم و آن را بسازیم. رییس 
اینکه قزوین  به  اشاره  با  ادامه  سازمان سینمایی کشور در 
نسبت به بسیاری از استان های دیگر شرایط بهتری برای 
تولید فیلم های کوتاه و مستند دارد، اظهار کرد: فیلم های 
فیلمسازان قزوینی به جشنواره های متعددی ورود پیدا کرده 
و این مساله می تواند ظرفیت بسیار مهمی برای این استان 
در سازمان سینمایی  ما  نگاه  اینکه  بیان  با  با  باشد.خزاعی 
کشور به شهرستان ها جدی تر از گذشته است، یادآور شد: 
سفرهای استانی صورت گرفته در همین راستا بوده تا جایی 
که در برنامه ریزی و تصمیم گیری هایمان نیز موثر واقع 
اشتغال،  بحث  استان ها  همه  در  که  داریم  اعتقاد  اما  شده 
از  موارد  این  و  شده  مطرح  توسعه  و  زیرساخت  معیشت، 

دغدغه های اساسی سینماگران تلقی می شود.

رییس سازمان سینمایی کشور :

توسعه سینمای جوان شدت بیشتری به خود بگیرد

مدیر حج و زیارت استان قزوین:

۳۶۵ نفر از شهروندان قزوین به حج عمره
 مشرف می شوند

 مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان زنجان :

زنان ۴۲ درصد مجوزهای کسب و کار زنجان را 
دریافت کردند

 مدیر حج و زیارت قزوین با بیان اینکه در سال جاری ۷۰ هزار نفر از سراسر کشور 
به حج عمره مشرف می شوند، گفت: از این استان ۳۶۵ نفر برای عمره راهی سرزمین 

وحی خواهند شد.
 بشیر سلیمی در دیدار با امام جمعه شهرستان تاکستان اظهار کرد: به برکت وجود 
مبارک اهل بیت )ع( جای جای سرزمین وحی ارزشمند است و باید از حضور زائران به 

درستی استفاده کرد تا پیام اسلام به سایر مردم جهان منتقل شود.
مدیر حج و زیارت استان قزوین افزود: ظرفیت عظیمی در حج وجود دارد که نباید از 
آن غفلت کرد وبا برنامه ریزی مناسب این موقعیت برای همه زائران سرزمین وحی 

به خوبی فراهم شود.
وی تصریح کرد: حج بهترین فرصت برای خودسازی است و باید برای زائران این 
فرصت را فراهم کنیم تا به درستی اعمال و مناسک شان را انجام دهند و با دست پر 

به وطن خود برگردند.
سلیمی همچنین به اعزام زائران سرزمین وحی به سفر معنوی حج عمره بیان کرد: به 
لطف الهی و با کمک رهبری پس از حدود ۸ سال وقفه در عمره مفرده از پیش ثبت 

نام عمره از اولویت یک تا ۶۰۰ انجام می شود.
وی با بیان اینکه امسال ۷۰ هزار نفر از سراسر کشور به حج عمره مشرف می شوند، 
ادامه داد: از استان قزوین نیز چهار کاروان ۹۰ نفر با ظرفیت جمعاً ۳۶۵ نفر راهی 

سرزمین وحی می شوند.

 مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان زنجان گفت: طی یکسال گذشته سهم 
مردان در این استان از مجوزهای کسب و کار صادر شده ۵۷.۹ درصد و سهم زنان 

۳۴.۹ درصد بوده است.
طیب جعفری در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: طی این مدت ۱۲ هزار و ۲۶۴ مورد 
درخواست مجوز کسب و کار در استان دریافت کرده ایم که ۶۵ درصد از سوی مردان 

و ۳۵ درصد توسط زنان ثبت شده است.
درصد   ۹۱ حدود  امسال،  ماه  آبان  به  منتهی  گذشته  یکسال  طی  داد:  ادامه  وی 
درخواست های صدور مجوز در استان مربوط به اشخاص حقیقی و ۹ درصد مربوط 

به اشخاص حقوقی بوده است.
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان زنجان گفت: این اطلاعات بر اساس داده 
های ثبت شده در درگاه ملی مجوزهای کشور است و این سامانه هم توسط وزارت 
اصل  کلی  اجرای سیاست های  قانون  ماده هفت  براساس  دارایی  و  اقتصادی  امور 
۴۴، ایجاد شده است و مرجع رسمی تعیین شرایط مجوزهای کسب و کار محسوب 

می شود.
جعفری خاطرنشان کرد: امسال ایجاد ۱۶ هزار فرصت شغلی جدید در استان زنجان 
هدفگذاری شده که به گفته مسئولان تا نیمه نخست سال جاری بیش از ۵۰ درصد 
این  پایان سال مجموع عملکرد استان در  تا  انتظار می رود  آن محقق شده است و 

زمینه همچون سال گذشته بیش از هدفگذاری باشد.

رئیس اداره مدیریت بحران راه و شهرسازی استان زنجان :

تعداد دستگاه های شتاب نگاری زلزله در زنجان 
افزایش می یابد

 ۴۰ اکنون  هم  گفت:  زنجان  استان  شهرسازی  و  راه  بحران  مدیریت  اداره  رئیس 
دستگاه شتاب نگاری در استان وجود دارد که این تعداد بر اساس سیاست های مرکز 
تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی به جهت ایجاد پراکندگی مناسب در سطح مراکز 

عمده جمعیتی و حساس افزایش می یابد.
اضطراری  وضعیت  اعلان  جهت  بیشتر  نگاری  شتاب  شبکه  افزود:  کرمی  مسلم 
زیرساخت های حیاتی و قطع آنها به مراکز مدیریت و مانیتورینگ جهت جلوگیری از 

هرگونه پیامدهای ناشی از تخریب در آنها فعالیت می کند.
وی اضافه کرد:نصب دستگاه شتاب نگار از سال ۷۲ پس از زلزله رودبار و منجیل و 
از سال ۹۹ نیز نصب دستگاه های نسل جدید برخط در استان زنجان آغاز شده است.

به گفته وی، در زمان حاضر از این تعداد ۱۲ دستگاه شتاب نگار زلزله در شهرستان 
زنجان، پنج دستگاه در طارم، ۹ دستگاه در خدابنده، چهار دستگاه در ابهر، سه دستگاه 
در ایجرود، سه دستگاه در ماهنشان و در سلطانیه و خرمدره هر کدام ۲ دستگاه شتاب 

نگار نصب شده است.
این مسوول با بیان اینکه یکی از مولفه های مهم و قابل توجه در نصب ایستگاههای 
نصب  موضوع  گفت:  زلزله هاست،  سابقه  و  منطقه  خیزی  لرزه  بحث  نگار  شتاب 
زیر  که  و شهرسازی  مسکن  راه،  تحقیقات  مرکز  از طرف  نگار  شتاب  دستگاه های 

مجموعه وزارت راه و شهرسازی است پیگیری می شود.
استان زنجان خاطر نشان کرد: شمار  راه و شهرسازی  اداره مدیریت بحران  رییس 
دستگاه های شتاب نگار این استان در سال گذشته ۳۶ دستگاه بود که امسال این 

میزان به ۴۰ دستگاه افزایش یافته است.
وی خاطرنشان کرد: افزایش این نوع دستگاه ها متناسب با مطالعات انجام گرفته و 

طبق تصمیم های مرکز تحقیقات راه، مسکن و شهرسازی انجام می شود.

استاندار زنجان:

انعکاس خدمات دولت حس مثبت در مردم 
نسبت به سیستم اجرایی کشور ایجاد می کند

مدیرکل بانوان و خانواده استانداری قزوین:

قزوین تا دورترین نقطه جغرافیایی 
بانوی تاثیرگذار دارد

 استاندار زنجان گفت: انعکاس خدمات و اقدامات انجام شده دولت در بخشهای مختلف، 
باعث می شود مردم حس مثبتی به سیستم اجرایی کشور داشته باشند.

محسن افشارچی در شورای اطلاع رسانی استان به برنامه های تدارک دیده شده برای دور 
دوم سفر رییس جمهور به استان اشاره کرد و افزود: در آستانه این سفر، با حضور تیم پیگیری 

های ویژه نهاد ریاست جمهوری پرونده پروژه های قابل افتتاح نهایی شده است.
وی به لزوم فضاسازی مثبت در رسانه های استان پیرامون سفر رییس جمهور و بهره گیری 
حداکثری از این سفر در راستای توسعه استان تاکید کرد و ادامه داد: لازم است با ارائه روایت 

های مناسب از موضوعات،  در جهت رشد و توسعه استان گام برداریم.
استاندار زنجان همچنین بر لزوم تولید محتوای مضاعف از اقدامات انجام شده و نشر آنها در 
شبکه های مختلف اجتماعی اشاره کرد و گفت: انعکاس خدمات و اقدامات انجام شده باعث 

می شود مردم حس مثبتی به سیستم اجرایی کشور داشته باشند.
افشارچی به جنبه مردمی داشتن حضور و استقبال از رییس جمهور اشاره کرد و گفت:  در 
کنار این موارد انعکاس آمارهای مقایسه ای از خدمات دولت سیزدهم طی ۲ سال گذشته می 
تواند نمایانگر اقدامات انجام شده باشد.در این جلسه اعضای حاضر به بیان نقطه نظرات خود 
در خصوص فعالیت های مربوط به رسانه و پوشش رسانه ای سفر رییس جمهور به استان 
زنجان پرداختند. رییس جمهور در دهمین سفر استانی خود در ۲۷ آبان  ماه ۱۴۰۰ مهمان 
مردم استان زنجان شد.در این سفر جمعا ۱۹۵ پروژه با اعتباری حدود ۴۲ هزار میلیارد ریال 
مصوب شد.در جریان سفر تیرماه امسال معاون اجرایی رییس جمهور به استان زنجان نیز در 
مجموع ۳۰ هزار میلیارد ریال دیگر نیز در قالب اعتبارات متمم سفر ریاست جمهوری برای 
تکمیل پروژه های مصوب سفر به استان زنجان اختصاص یافت و بودجه پروژه های مصوب 
سفر رییس جمهور دور اول به استان زنجان با افزایش ۳۰ هزار میلیارد ریالی به عنوان اعتبار 

متمم، به ۷۲ هزار میلیارد ریال رسید.

 مدیرکل دفتر امور بانوان و خانواده استانداری قزوین گفت: استان قزوین تا دورترین 
نقطه جفرافیایی و در قلب روستاهای خود بانوان تاثیرگذار دارد تا جایی که تاکنون ۳۵۰ 

نفر برای حضور در دومین کنگره ملی بانوان تاثیرگذار ثبت نام کرده اند.
کبری علیخانی در نشست هماهنگی دومین کنگره بانوان تاثیرگذار استان قزوین که با 
حضور عوامل اجرایی و علمی برگزار شده بود، اظهار کرد: بانوانی که در هشت عرصه 
علمی، پژوهشی و فناوری، سیاستگذاری و حکمرانی، گفتمان سازی و رسانه، فعالیت های 
اجتماعی، اقتصاد و کارآفرینی، تعلیم و تربیت، فرهنگ و هنر و ورزش فعالیت دارند، می 
توانند تا روز هشتم دی ماه جاری با مراجعه به سامانه banooiran.ir برای حضور در 

این کنگره ثبت نام کنند.
فردی،  در عرصه های  زن  موفق یک  فعالیت  را  تاثیرگذار  بانوی  انتخاب  وی، ملاک 
توسط  بانوان  راه های حضور  از  یکی  کرد:  تصریح  و  برشمرد  المللی  بین  و  اجتماعی 
معاونت ها، مشاوران و مدیریت های بانوان سراسر کشور صورت می گیرد و راه دیگر 
نیز از طریق همین سامانه است تا فرد بنا به فراخور شرایط خود بتواند در این کنگره 

شرکت کند.
به گفته این مسوول، تاکنون ۳۵۰ بانوی قزوینی در سامانه کنگره ملی بانوان تاثیرگذار 

ثبت نام کرده اند که این روند تا پایان روز جمعه همچنان ادامه دارد.
علیخانی بر تبیین الگوی سوم زن تاکید کرد و گفت: هدف از برگزاری این کنگره  علاوه 
بر شناسایی بانوان توانمند و موفق در عرصه های مختلف اجتماعی آن است که بتوانیم 

در آینده برای ترویج الگوی سوم زن گام های مصمم تری برداریم.
به گفته این مسوول، الگوی سوم زن مبتنی بر نقش خانوادگی همراه با نقش آفرینی 
اجتماعی و منطبق بر ظرفیت جنسیتی زنان و بسترهای مشارکت اجتماعی و اقتصادی 

در سطوح مختلف حکمرانی است.
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سرپرست استاندارد البرز  :

فروش مصنوعات و زیور آلات طلا بدون داشتن کد استاندارد ممنوع است
سرپرست استاندارد البرز گفت :فروش مصنوعات و زیور آلات طلا 

بدون داشتن کد استاندارد ممنوع است.
محمد آئینی سرپرست این اداره کل گفت: تولید و عرضه مصنوعات 
ملی  سازمان  و  می باشد  ممنوع  کد  داشتن  بدون  زیورآلات طلا  و 
استاندارد ایران به عنوان تنها مرجع انگ گذاری و تعیین عیار فلزات 
گرانبها درداخل کشور، بازار تولید و عرضه مصنوعات طلا را تحت 
نظارت دارد. تمام سازندگان طلا پس از دریافت کد شناسایی باید 
آن را روی مصنوعات طلا در محل قابل رویت درج نمایند که در 

استان البرز این کد با حرف a آغاز می شود.
درج  کد  به  طلا  مصنوعات  خرید  هنگام  شهروندان  افزود:  آئینی 
استاندارد  کد  بدون  طلای  خرید  از  و  نموده  توجه  آن  روی  شده 
 ۱۷ حدود  تعداد  با  البرز  استان  داشت:  بیان  وی  نمایند.  خودداری 

مصنوعات  سازنده  دارای  استانهای  از  یکی  فعال،  واحد طلاسازی 
طلا در کشور است.

او افزود ؛  با توجه به قیمت طلا، متاسفانه احتمال تقلب در تولید 
این  کارشناسان  وقت  تمام  نظارت  با  که  بوده  زیاد  محصول  این 
اداره کل این میزان به حداقل رسیده و با بازرسی های انجام شده 
بازار دست متخلفان و سودجویان کوتاه شده است.آئینی  در سطح 
هدف از درج کد شناسایی را قابلیت ردیابی سازندگان اعلام کرد و 
افزود: در صورتی که عیار مصنوعات طلای تولیدشده پایین تر از حد 
استاندارد تشخیص داده شود، سازنده آن به شرط داشتن کد، قابل 
شناسایی است و مورد پیگیرد قانونی قرار می گیرد.این مسئول در 
پایان به شهروندان توصیه کرد در هنگام خرید طلا ضمن خودداری 
از خرید طلای بدون کد، قبل از پرداخت وجه اعتبار کد مصنوع طلا 

را استعلام نمایند. برای این کار کافی است حرف G )حتما بزرگ 
باشد( را به اول کد اضافه کرده و آن را به شماره ۱۰۰۰۱۵۱۷ پیامک 

نمایند و بلافاصله پاسخ استعلام را دریافت کنند.

رییس پژوهشگاه ملی استاندارد گفت: تدوین استانداردهای یک هزار 
قطعه خودرو تا دو ماه آینده به پایان می رسد در حالی که طی ۱۰ سال 

استاندارد کمتر از ۱۰۰ قطعه تدوین شده است.
سازمان  در  که  پژوهش  روز  جشنواره  دوازدهمین  در  انصاری  رامین 
در  اینکه  به  اشاره  با  شد،  برگزار  کرج  در  واقع  ایران  استاندارد  ملی 
مرحله  هفت  استاندارد  پژوهشگاه  پژوهش  جشنواره  برگزاری  فرایند 
طی شد، گفت: در وهله اول دبیرخانه جشنواره تشکیل و در مدیریت 
بر  اعضا،  انتخاب  از  پس  و  مستقر  فناوری  سازی  تجاری  و  پژوهش 
فعالیت  برگزیده،  پژوهشگران  از  تجلیل  و  انتخاب  نامه  آئین  مبنای 

دبیرخانه آغاز شد.
آثار  اینکه  بیان  با  و  جشنواره  این  فراخوان  ضوابط  به  اشاره  با  وی 
دریافتی در بازه زمانی یکم مهر ماه ۱۴۰۱ تا ۳۱ شهریور ماه ۱۴۰۲ 
پژوهشگاه  یا  ملی  سازمان  به  فرد  وابستگی  افزود:  بود،  بررسی  قابل 

الزامات  جمله  از  گذشته  سال  دو  در  جایزه  دریافت  عدم  و  استاندارد 
شرکت در این جشنواره بود. فراخوان جشنواره در تاریخ ۳ مهر ۱۴۰۲ 
ارسال، در ۹ آبان ماه فراخوان اولیه تمدید و در تاریخ ۱۷ آبان فراخوان 
استاندارد  پژوهشگاه  پژوهشی  معاونت  شد.سرپرست  ارسال  نهایی 
مطرح کرد: پس از اتمام مهلت دریافت مدارک که ۲۴ آبان ماه ۱۴۰۲ 
بود، بررسی مستندات دریافتی در چهار گام صورت گرفت. به لحاظ 
کمی تعداد شرکت کنندگان در انتخاب پژوهشگران برتر از بین اعضای 
از بین  هیأت علمی ۹ نفر، از میان کارشناسان ستاد سازمان دو نفر، 
کارشناسان پژوهشگاه استاندارد پنج نفر و از میان کارشناسان ادارات 

کل استاندارد استان ها ۲۰ نفر بود.
انصاری دعوت از ادارات کل استاندارد استان ها برای شرکت در این 
رقابت را ابتکار جدید کمیته داوران دانست و در رابطه با سطح امتیاز 
مستندات ارسال شده بیان کرد: بالاترین امتیاز متعلق به آثار به ترتیب 

مربوط به ثبت اختراع، اکتشاف، تولید دانش فنی و تولید مواد مرجع، 
جوایز  استانداردها،  ترجمه،  و  تألیف  مقالات،  پژوهشی،  طرح های 
ملی  پژوهشگاه  رئیس  خانی،  حاجی  رامین  بود.  داوری  و  نشان ها  و 
استاندارد نیز در این مراسم این پژوهشگاه را بازوی علمی، پژوهشی 
آزمایشگاه مرجع کشور  استاندارد و بزرگترین  و فناوری سازمان ملی 
دانست و با اشاره به اهداف و رسالت های آن گفت: در سال های گذشته 
تمام  علیرغم  و  گرفته  صورت  مجموعه  این  در  بسیاری  تلاش های 
پیشرفت ها، ضعف هایی نیز وجود دارد که در شأن این جایگاه نیست 
و با همدلی و همراهی بسیاری از آنها را اصلاح و بر مشکلات غلبه 
وظایف  تحقق  پژوهشگاه  ماهه   ۹ عملکرد  به  اشاره  با  می کنیم.وی 
اجرای  و  هدایت  استاندارد،  ملی  سازمان  پژوهشی  مأموریت های  و 
ارتقای  و  استانداردسازی  توسعه  منظور  به  کاربردی  پژوهش های 
راستای  در  پژوهشی  و  آموزشی  برنامه های  هدایت  صنایع،  کارایی 
فرایندها  بهبود  و  پایش  پشتیبانی  و  پذیری  استاندارد  فرهنگ  توسعه 
برای تحقق مأموریت های اجرایی را اولویت های محوری پژوهشگاه بر 
اساس سند راهبردی عنوان کرد.رئیس پژوهشگاه ملی استاندارد مطرح 
با هدف توسعه  آزمایشگاه های مرجع، درآمدزایی  ارتقا و تقویت  کرد: 
تحولی پژوهشگاه، تکمیل زیرساخت ها و رشد و بهبود وضعیت معیشت 
از  ماندگی  عقب  عدم  به  ناظر  پایه  علم  رویکردهای  توسعه  پرسنل، 
جریان علمی، تحقیقاتی و مرزهای دانش و توسعه فناوری و حرکت 
پیشرانه به عنوان موتور محرک و معقول مرزهای علمی و پژوهشی در 
کشور، اهداف تحولی پژوهشگاه بر مبنای نقطه نظرات رئیس سازمان 

ملی استاندارد و رئیس هیأت امنای پژوهشگاه هستند.
ماه  در چند  بهار خدمت  تحولی  بسته  اینکه  به  اشاره  با  حاجی خانی 
گذشته در سازمان ملی استاندارد ایران تبیین شد و به تأیید مسؤولان 
عالی رتبه کشور رسید، اظهار کرد: گاهی به گونه ای برخورد می شود 
که گویی هیچ اقدامی در پژوهشگاه انجام نشده است یا باید بیش از 
این باشد. اینکه باید اقدامات بیش از این باشند را قبول داریم اما در 
مجموع در سال جاری پیشرفت های خوبی نسبت به سال های گذشته 

داشته ایم و حرکات سنگین و وسیعی انجام شده است.

رییس پژوهشگاه ملی استاندارد خبر داد؛

تدوین استانداردهای ۱۰۰۰ قطعه خودرو تا 
دو ماه آینده تمام می شود

 مدیرکل دفتر خدمات تخصصی سازمان بیمه سلامت ایران :

خبر خوش برای زوجین ناباور

 مدیرکل دفتر خدمات تخصصی سازمان بیمه سلامت ایران گفت: بر اساس دستورالعمل جدید، سقف 
گذاری خدمات برای زوجین تحت درمان ناباروری برداشته می شود.

محمد اسماعیل کاملی افزود: حمایت های بیمه ای از زوجین نابارور در سال جاری افزایش یافته و 
طبق دستورالعمل جدید محدودیت های قبلی برداشته شد.

بیمه ای  پوشش  به  ژنتیک،  تشخیصی  آزمایش های  قلم   ۲۸ جدید  دستورالعمل  در  داد:  ادامه  وی 
سازمان بیمه سلامت اضافه شد؛ این آزمایش ها مربوط به افرادی است که تحت سقط جنین های 

مکرر قرار می گیرند و تا پیش از این نیز بیمه نبود.
بانوان تحت  اینکه بررسی وضعیت تخمدان برای سنجش سلامت تخمک گذاری  بیان  با  کاملی 
درمان ناباروری خدمتی بود که تا پیش از این تحت پوشش نبود و اکنون بیمه شده است، گفت: 
بررسی وضعیت اسپرم برای سنجش سلامت باروری در مردان نیز که تا پیش از این بیمه نبود هم 
اکنون بیمه شده است.وی افزود: همه خدمات در درمان ناباروری تحت پوشش بیمه سلامت هستند 
تا ۹۰ درصد پوشش در بخش های دولتی و ۹۰ درصد تعرفه عمومی غیر دولتی در مراکز ملکی دیگر 
تحت پوشش قرار گرفته است.کاملی در خصوص محدودیتی که در برخی مراکز درمان ناباروری در 
استفاده از این خدمات وجود دارد، گفت: در دستورالعمل جدید هیچ محدودیتی در تعداد دفعات بهره 
مندی از این خدمات وجود ندارد و اینگونه مشکلات رفع شده است؛ در دستورالعمل قبلی تا ۳ بار 
استفاده از هر خدمت در سال داشتیم که در دستورالعمل جدید، حسب نیاز و معرفی پزشک مربوطه، 

زوج های نابارور می توانند از خدمات با پوشش بیمه ای استفاده کنند.
مدیرکل دفتر خدمات تخصصی سازمان بیمه سلامت ایران افزود: آزمایش های غربالگری نیز اگر 
در تشخیص پزشک باشد و زوجین در سامانه های بیمه سلامت به عنوان زوج نابارور معرفی و ثبت 
شوند نیز با پوشش بیمه ارائه می شود.کاملی گفت: این پوشش بیمه ای ۹۰ درصدی برای هزینه های 
خدمات تخصصی کمک باروری شامل خدمات میکرواینجکشن، لقاح داخل رحمی، انتقال جنین فریز 

شده و IVF با تعرفه دولتی است.
تا پیش از این، ۵۶ کد خدمت آزمایشگاهی، ۶۳ قلم داروی تخصصی، ۲۰ خدمت جراحی و ۴ خدمت 

فوق تخصصی درمان ناباروری تحت پوشش بیمه سلامت قرار داشت.

سلامت

آگهی تغییرات شرکت با مسئولیت محدود فنی و مهندسی 
حافظان تخت جمشید

حافظان  ومهندسی  فنی  محدود  مسئولیت  با  شرکت  تغییرات  آگهی 
تخت جمشید به شناسه ملی 10980071855 و به شماره ثبت 16749 
 1402/09/16 مورخ  العاده  فوق  عمومی  مجمع  صورتجلسه  استناد  به 
و  عمومی  خدمات  ارائه  به  شرکت  موضوع  شد:  اتخاذ  ذیل  تصمیمات 
پشتیبانی در زمینه پیشخدمتی و تلفنچی و آبدارچی ، تنظیفات ساختمانها 
و  دولتی  شرکتهای  و  ادارات  و  خصوصی  و  دولتی  ی  ها  مجتمع  و 
، حفظ  ادارات  و  ها  نیاز شرکت  انسانی مورد  نیروی  تامین   ، خصوصی 
 ، عمومی  ساختمانهای   ، شهری  والمانهای  معابر  سبز  فضای  نگهداری  و 
شهرکهای  احداث  و  ساخت  زمینه  در  فعالیت   ، آسفالت   ، کشی  جدول 
مسکونی تجاری اداری بهسازی و نوسازی ساختمانهای فرسوده شهری و 
غیر شهری ، خرید ملزومات مورد نیاز شرکت ، احداث سوله و اسکلت 
 ، ساخت  و  اجراء  در  مشارکت   ، سازی  راه  عملیات  کلیه  اجرای  فلزی، 
انجام کلیه امور تاسیساتی اعم از الکتریکال و مکانیکال ، حفظ و نگهداری 
تاسیسات و تجهیزات آب و فاضلاب و تصفیه خانه ها ، جمع آوری زباله 
 ، ازپارکینگها عمومی  نگهداری  ، احداث و حفظ و  و ضایعات غیر صنعتی 
، اخذ  از و به شرکتهای معتبر داخلی و خارجی  اخذ و اعطای نمایندگی 
وام و اعتبارات بانکی بصورت ارزی و ریالی و ضمانت نامه های بانکی و 
گشایش انواع اعتبارات اسنادی داخلی جهت خرید و صادرات و یا فروش 
و  دولتی  های  مزایده  و  ها  مناقصه  در  شرکت   ، کشور  داخل  در  کالا 
خصوصی ، عقد قرار داد با اشخاص حقیقی و حقوقی در خصوص موضوع 
شرکت ، صادرات و واردات کالاهای مجاز بازرگانی بالاخص انواع مصالح 
ساختمانی مجاز ، مواد اولیه کارخانجات تولیدی ، پس از اخذ مجوزهای 
اساسنامه بشرح  ماده مربوط در  و  یافت  تغییر  از مراجع ذیصلاح  لازم 
فوق اصلاح گردید . اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت 

شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج )1630633(

آسپرین به توقف پیشرفت آنوریسم آئورت
 کمک می کند

یک مطالعه جدید نشان می دهد که آسپرین ممکن است به کاهش پیشرفت آنوریسم کمک کند.
از هلث لاین، در حال حاضر، مدیریت عوامل خطر مانند سیگار  به نقل  به گزارش خبرنگار مهر 

کشیدن و فشار خون، بهترین راه برای جلوگیری از آنوریسم آئورت شکمی است.
اما یک مطالعه جدید نشان داده است که آسپرین ممکن است پیشرفت این عارضه را کاهش دهد.

در حالی که به نظر نمی رسد آسپرین بر خطر پارگی عروق، خونریزی شدید یا مرگ تأثیر بگذارد، 
یافته های منتشر شده نشان می دهد که آسپرین می تواند برای به تأخیر انداختن پیشرفت آنوریسم 

آئورت شکمی در بیماران خاص استفاده شود.
آسپرین یک داروی ضد پلاکت است و مطالعات پیش بالینی نشان داده اند که فعال شدن پلاکت 
در ایجاد و پیشرفت آنوریسم آئورت شکمی نقش دارد.به علاوه، مدل های حیوانی نشان داده اند که 
داروهای ضد پلاکت ممکن است از تشکیل لخته جلوگیری کند، با این حال، مشخص نیست که آیا 
آنها همین اثر را در انسان دارند یا خیر. این گزارش شامل ۳،۴۳۵ نفر بود که حداقل دو سونوگرافی 
عروقی انجام داده بودند.افراد به مدت ۱۰ سال تحت نظر بودند.محققان نتایج زیر را پیگیری کردند: 
مرگ به هر علتی، دوره های خونریزی حاد و پارگی آنوریسم، پارگی یا ترمیم.محققان دریافتند که 

پیشرفت آنوریسم در بین کسانی که آسپرین مصرف کردند، کندتر است.
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ورزش  شماره ۷۱۴00
چهارشنبه
۶ دی ۱۴02 

دبیرکل فدراسیون فوتبال گفت: هوش مصنوعی مکمل ضروری 
برای ورزش کشور محسوب می شود.

فدراسیون  دبیرکل  ممبینی،  هدایت  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
افتتاحیه گردهمایی نوآوری های ورزش  فوتبال فوتبال در مراسم 
با اخلاق  ابتدا درگذشت ملیکا محمدی، فوتبالیست ارزنده  گفت: 
تیم ملی فوتبال بانوان را به جامعه فوتبال، خانواده و همه کسانی 

که در این مدت در کنار او بودند تسلیت گفت.
مسؤولین  از  ویژه ای  تشکر  امروز  جلسه  برای  داد:  ادامه  وی 
را  علم  فناوری  باید  ورزش  توسعه  برای  دارم.  ووشو  فدراسیون 
جدی بگیریم. هوش مصنوعی مکمل ضروری برای ورزش است. 
ورزش قهرمانی و حرفه ای بدون استفاده از علم نوین امکان پذیر 
نخواهد بود. کشورهای دنیا با سرعت بالا از این فناوری استفاده 
می کنند. هوش مصنوعی و فناوری می تواند در تحلیل، بررسی از 
ورزشکار تیم حریف، آنالیز و نداشته باشیم، هر چقدر مربی خوبی 
مواجه  مشکل  با  باشیم،  نداشته  را  فناوری  اگر  اما  باشیم  داشته 

می شویم.
ممبینی گفت: تاکنون در پلت فرم فیفا ایران با همه مشکلاتی که 
داشت توانست این کار مهم را انجام دهد و برای توسعه در آینده 
نزدیک بیشتر گام خواهیم برداشت. بر همین اساس دو فدراسیون 
در کنار هم قرار گرفتیم تا کار علمی را در دست بگیریم. این امر 

نشان می دهد در حوزه علمی برای پیشرفت کشور گام برمی داریم. 
فدراسیون فوتبال پیش قدم خواهد بود و در کنار وزارت ورزش و 
سایر فدراسیون ها گام برخواهیم داشت تا در امر توسعه در مسیر 

موفقیت گام برداریم.
مجوز  ابطال  درباره  فوتبال  فدراسیون  پیگیری  مورد  در  ممبینی 
حواله خودروی ملی پوشان گفت: وزارت ورزش به هر حال وعده 
به  این مشکل  که  کردیم  پیگیری  کرد.  آن عمل  به  و  بود  داده 
امید خدا حل شود. ما خیلی خوش بین هستیم که این مشکل حل 
باید قهرمانان چه فوتبال و چه  این ورزشکاران است.  شود. حق 
رشته های دیگر را باید ارج بگذاریم. شاید در کشورهای مختلف 
عزمی  با  باشد. تلاش می کنیم  بزرگ تر  و  متفاوت  پاداش ها  دنیا 
این  دارد  وجود  فوتبال  فدراسیون  و  ورزش  وزارت  دولت،  در  که 

مشکل حل شود.
ممبینی در واکنش به اظهارات علی خطیر گفت: دوست ندارم در 
این موارد صحبت کنم. ممکن است اتفاقات زیادی ممکن است در 
ورزش به خصوص فوتبال بیفتد. هواداران هم پیگیر هستند، اجازه 
و خوب  آرامش  در یک  داریم  ما دوست  می خواهم همانطور که 
فوتبال به جلو برود. شما دیدید ما در ماه های گذشته ورود بانوان 
به ورزشگاه ها را داشتیم و آقای اینفانتینو در جام باشگاه های جهان 
از این اقدام تشکر کردند که توانستیم طی ۵-۶ ماه اولین مذاکره 

برای ورود بانوان به ورزشگاه را داشتیم، این اتفاق افتاد. اتفاقات 
دیگر VAR بود که ما در پلتفرم فیفا ما آن را وارد کردیم که این 
یک گام رو به جلو بود. شما می دانید که چقدر سختی داشت اما 
آن را انجام دادیم. وقتی در مسائل تکنولوژی کار می کنیم دوست 

ندارم حال فوتبال بد شود.
یا  گرفته  امضا صورت  دارد جعل  اعتقاد  آیا  اینکه  درباره  ممبینی 
خیر گفت: این مسائل در داخل خانواده فوتبال وجود دارد و ارکان 
قضائی و حراست فدراسیون فوتبال ماموریت هایی دارند که مسائل 
را رو به جلو ببرند. اینکه اظهار نظرات شخصی را در فضای فوتبال 
مطرح کنید، یک مقدار باعث سردرگمی می شود. یکسری امکان 
دارد اطلاعات غلط بدهند اما واقعیتی که وجود دارد فوتبال ما و 
این  باید  دارند.  آرامش و سالم سازی  به  نیاز  باشگاه ها و همگی 
اول  و سلامت حرف  قانون  که  بدهیم  قرار  خودمان  را سرمشق 
و آخر را در ورزش بزند. قطعاً بار کج به مقصد نمی رسد. این را 
ارکان قضائی و حراست دارد که  باید در نظر بگیرید. فدراسیون 
این برعهده آن هاست که پیگیری می کنند. اگر صلاح دانستند که 
گزارشات تکمیلی را در اختیار مردم قرار بدهند حتماً قرار خواهند 
داد ولی فدراسیون فوتبال از اینکه بتوانیم به عنوان کشوری که 
فوتبال در آن زنده است، دوست دارد قوانین را اجرا کند. تلاش 

ما این است که پایه فوتبال ما بر اساس صداقت و درستی باشد.

دبیرکل فدراسیون فوتبال:

هوش مصنوعی مکمل مهم در ورزش است

سرمربی تیم کاراته پاس :

جوانان پاس مقابل متمول ها 
مبارزه می کنند

پس از تعلیق چهار ساله :

راهیابی جودوکاران ایرانی 
به رنکینگ جهانی

سرمربی تیم کاراته پاس گفت: چهره شاخصی در تیم خود برای فصل جدید نداریم ولی 
همانند سال های گذشته مدعی هستیم و با همین جوانان با انگیزه به مصاف تیم های 

پرستاره و متمول می رویم.
علیرضا کتیرایی با بیان مطلب فوق به خبرنگار مهر گفت: شرایط تیم ما نسبت به سال 
نفرات  برخی  است.  متفاوت  قهرمانی شدیم،  نایب  عنوان  به کسب  موفق  که  گذشته 
شاخص خود را به دلیل پایان خدمت سربازی از دست دادیم و شرایط تیم ما هم به 
شکلی نیست که بخواهیم قراردادهای بالا با ملی پوشان ببندیم. به همین دلیل روی 
جوانان با آتیه سرمایه گذاری می کنیم.وی افزود: البته تیم دست و پا بسته ای نیستیم، 
پاس همیشه از مدعیان سوپر لیگ کاراته بوده و در این فصل هم به جوانان اعتماد 
کردیم و چند جوان با آتیه که سابقه دعوت به اردوی تیم ملی را دارند را جذب کردیم. 
با همین جوانان که انگیزه بالایی دارند به مصاف تیم هایی می رویم که هزینه زیادی 
کردند و با ملی پوشان خود برای روی تاتامی می آیند.قهرمان سابق آسیا در خصوص 
افزایش تیم های حاضر در سوپر لیگ گفت: اینکه تیم های حاضر در لیگ نسبت به سال 
گذشته افزایش یافته خیلی خوب است، ولی باید کیفیت فنی هم مد نظر قرار داد. هر 
چند نمی توان از هم اکنون در خصوص مسائل فنی لیگ صحبت کرد. باید چند هفته 
رقابت های لیگ را مشاهده کرد و بعد در این خصوص اظهار نظر داشت، ولی معتقدم 
کاراته  چه  از  که  است  کننده  شرکت  تیم های  کیفتی  مهم  نیست،  مهم  تیم ها  تعداد 
کاهایی استفاده می کنند.کتیرایی در پایان گفت: فکر می کنم در فصل جدید هم دو تیم 
بیمه تعاون و دانشگاه آزاد که شرایط مالی بهتری نسبت به سایر تیم ها داشته و اغلب 
ملی پوشان و کاراته کاهای شاخص را به خدمت می گیرند، مدعی اصلی کسب عنوان 
قهرمانی هستند، ما هم در این میان برای کسب جایگاه مناسبی تلاش می کنیم. جوانان 

ما انگیزه بالایی برای موفقیت دارند که فکر می کنم پارامتر مهمی باشد.

فدراسیون جهانی جودو با احتساب امتیاز مسابقات آسیایی ازبکستان، جدیدترین رنکینگ جهانی 
رده سنی نوجوانان و جوانان را اعلام کرد.

به گزارش خبرگزاری مهر و به نقل از روابط عمومی فدراسیون جودو، پس از پایان مسابقات جودو 
نوجوانان و جوانان قهرمانی آسیا که در سال ۲۰۲۳ در تاشکند ازبکستان برگزار شد، فدراسیون 
و  نوجوانان  رده سنی  رنکینگ جهانی  رقابت ها، جدیدترین  این  امتیاز  احتساب  با  جهانی جودو 

جوانان را اعلام کرد.
تیم های ملی جودو نوجوانان و جوانان ایران که پس از چهار سال تعلیق آبان ماه سال جاری 
نقره در بخش  نهایت موفق شدند یک مدال  پیدا کردند و در  رقابت ها حضور  از  این دوره  در 
از چهار سال در جدیدترین  برنز در بخش جوانان کسب کنند؛ حالا پس  نوجوانان و دو مدال 
در  کشورمان  جوان  و  نوجوان  جودوکاران  از  تعدادی  اسامی  جودو،  جهانی  فدراسیون  رنکینگ 

بخش پسران دیده می شود.
ابوالفضل محبی نماینده وزن ۹۰- کیلوگرم تیم ملی نوجوانان کشورمان که در ازبکستان موفق 
بود در رنکینگ جهانی در رده بیست و هفتم قرار دارد. محمد  برنز آسیا شده  به کسب مدال 
مهدی مظلوم نیز دیگر جودوکار کشورمان در رده سنی جوانان در وزن ۹۰+ کیلوگرم در رده 

۶۴ قرار گرفت.
در رده سنی جوانان نیز، محمد حسین یاقوتی نماینده وزن ۱۰۰- کیلوگرم که مدال برنز قهرمانی 
آسیا را کسب کرده است، در رنکینگ جهانی در جایگاه ۵۱ قرار گرفته است. عباس موحد نماینده 
وزن ۱۰۰+ کیلوگرم تیم ملی جوانان کشورمان که مدال برنز مسابقات قهرمانی آسیا را به دست 

آورد، حالا در رنکینگ جهانی در جایگاه ۴۸ قرار گرفته است.
امیرحسین چوپان نماینده وزن ۹۰- کیلوگرم تیم ملی جوانان کشورمان با مبارزاتی و پیروزی هایی 
که در مسابقات قهرمانی آسیا انجام داد، حالا در رنکینگ جهانی در جایگاه ۷۹ قرار گرفته است. 
اما پیش از این نیز مریم بربط در بخش بانوان و رده سنی بزرگسالان که در بازی های آسیایی 
 ۱۰۴ جایگاه  در  نیز  او  و  شده  جهانی  فدراسیون  رنکینگ  وارد  بود،  کرده  پیدا  حضور  هانگژو 

فدراسیون جهانی قرار دارد.

آگهی تغییرات شرکت سهامی خاص اریکه درنا 
ملی  شناسه  به  درنا  اریکه  خاص  سهامی  شرکت  تغییرات  آگهی 
مجمع  صورتجلسه  استناد  به   37653 ثبت  شماره  به  و   10320238410
عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ 1402/09/12 تصمیمات ذیل اتخاذ 
شد آقای صمد رسولوی بنیس بشماره ملی 1728239443 به سمت رئیس 
هیئت مدیره ، خانم زهره رسولوی بنیسی بشماره ملی 0081789424 به 
با  بنیسی  خانم زینب رسولوی  و  سمت مدیرعامل و عضو هیئت مدیره 
نائب رئیس هیئت مدیره و خانم بهاره  کدملی 1728241618 به سمت 
 0010614990 ملی  کد  با  مدیره  هیئت  عضو  سمت  به  بنیس  رسولوی 
حسابرسی  تجاری  غیر  موسسه   . گردیدند  انتخاب  سال  دو  مدت  برای 
و   411378769513 اقتصادی  کد  و   26500 ثبتی  شماره  به  حساب  الگو 
شناسه ملی 10320399720 به عنوان بازرس اصلی و آقای مازیار کرکی 
بشماره ملی 0056906013 به سمت بازرس علی البدل برای مدت یکسال 
انتخاب گردیدند . - امضای کلیه اوراق و اسناد بهادار ، قرارداد ها و نامه 
ها با امضاء منفرد رئیس هیئت مدیره با مهر شرکت معتبر خواهد بود . 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات 
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در  استقلال  و  پرسپولیس  فوتبال  تیم های  دیدار  دومین  و  صد 
شرایطی برگزار خواهد شد که بررسی عملکرد دو تیم در دیدار 
گذشته نوید نمایشی سرد و کسل کننده را می دهد و بعید است 

دربی جذابی باشد.
 استقلال و پرسپولیس به عنوان دو تیمی که بیشترین طرفداران 
را در فوتبال ایران دارند، در طول سالهای فعالیت شأن صد و 
یک بار با یکدیگر روبرو شده اند که اکثر این دیدارها برخلاف 
تصوراتی که وجود داشته ضعیف و فاقد کیفیت فنی یک بازی با 

عنوان »دربی« بوده است.
البته که برخی دیدارها هم جذاب و تماشایی از آب درآمدند اما 
آنچه بیشتر در ذهن هواداران و علاقمندان به فوتبال باقی مانده، 
دیداری سرد و کسل کننده است که سال ها نتیجه ای جز تساوی 

به همراه نداشت و آن تساوی هم بدون گل بود.
است  سوم  و  بیست  لیگ  استقلال صدرنشین  که  شرایطی  در 
قرار  دوم  و  صد  دربی  دارد،  قرار  چهارم  رده  در  پرسپولیس  و 
است روز پنجشنبه ۲۳ آذر در ورزشگاه آزادی تهران برگزار شود. 
دیدارهای که در اواسط نیم فصل اول برگزار می شود و طبیعتاً 
باید از نظر فنی و هماهنگی تیم ها در بهترین وضعیت خود قرار 

داشته باشد.
با این حال نمایشی که دو تیم در دیدار ماقبل از دربی داشتند 

نمی تواند علاقمندان به فوتبال را امیدوار کند که شاهد نمایشی 
دلپذیر از سوی دو تیم باشند. استقلال هر چند صدرنشین است 
البته  که  نداشت  قبولی  قابل  نمایش  فولاد  برابر  دیدار  در  اما 
بازی  بودن  این بی کیفیت  سد دفاعی چند لایه فولاد هم در 

استقلال تأثیرگذار بود.
با این حال شاگردان جواد نکونام نتوانستند نمایشی داشته باشند 
که منجر به باز شدن دروازه فولاد و گرفتن سه امتیاز این دیدار 
امتیاز  یک  اهواز  در  تساوی  با  توانستند  آنها  حال  این  با  باشد. 

بگیرند و همچنان صدرنشین جدول باشند.
 در مقابل پرسپولیس که در ۶ دیدار گذشته رنگ برد را ندیده 
ای  امیدوارکننده  و  خوب  نمایش  بازهم  که  روزی  در  بود، 
نداشت، موفق شد با یک گل تیم هوادار را شکست دهد تا نوار 
ناکامی هایش را قطع کند و سه امتیاز ارزشمند را قبل از دربی 
از آن خود کند.شاگردان گل محمدی هر چند در این دیدار به 
پیروزی رسیدند اما نمایش جذابی نداشتند و فوتبالی کم رمق و 
دور از هیجان را به نمایش گذاشتند. با این حال سه امتیاز این 
بازی می تواند برای آنها در دیدار برابر استقلال از اهمیت بالایی 

برخوردار باشد.
دیدارهای  در  که  می روند  هم  مصاف  به  شرایطی  در  تیم  دو 
گذشته هم نتوانستند فوتبال زیبا و تماشاگر پسندی را به نمایش 

بگذارند و به نظر می رسد در دربی هم همین اتفاق رخ خواهد 
داد. هر چند سهم استقلال در این بخش کمتر است و فوتبال 
شرایط  اما  گذاشته  نمایش  به  گذشته  دیدارهای  در  را  بهتری 
مجاب  را  همکارانش  و  نکونام  رقیب،  به  »نباختن«  و  جدول 
امتیاز  برای گرفتن  احتیاط وارد زمین شوند و  با  تا  خواهد کرد 
تلاش کنند.هر چند شرایط این بازی با دیدارهای دیگر متفاوت 
فنی آن  تکلیف  ابتدایی  دقایق  اتفاقات  و  داور  با سوت  و  است 
و  تفکرات گل محمدی  نظر می رسد  به  اما  مشخص می شود، 
نکونام برای این دیدار به گونه ای نیست که بخواهند بدون ترس 

از باخت فقط به فکر یک بازی جذاب و تماشایی باشند.
دوازدهم  هفته  دیدارهای  در  تیم  دو  عملکرد  فنی  بررسی 
را  جذابی  دربی  که  نمی کند  امیدوار  را  فوتبال  به  علاقمندان 
شاهد باشند مگر این که سرمربیان دو تیم ترس از باخت را کنار 

بگذارند و به فکر ارائه فوتبالی تهاجمی باشند.
این در حالی است که هر دو تیم در خط حمله با ضعف گلزنی 
مواجه هستند و نداشتن مهاجمانی که با فوتبالشان تماشاگران 
وجود  تیم  دو  هر  آشیل  پاشنه  عنوان  به  بیاورند  وجود  به  را 
خواهد داشت. ضمن این که بازیکن خلاقی در ترکیب دو تیم 
حضور ندارد که حداقل با حرکات انفرادی و دریبل هایش بتواند 

تماشاگران را به وجد بیاورد.

پیش بینی»فنی« دیدار استقلال و پرسپولیس:

ترسیکهدومربیرامیکُشد

نایب رییس هیأت تکواندو البرز :

فعالبودن۶۰هزارتکواندوکار
درالبرز

سرپرست فدراسیون والیبال :

ازهمهفضایفدراسیون
استفادهمیکنیم

رییس هیات کبدی البرز:

نبودزیرساختوواردشدنآسیبهای
جدیبهتیملیگبرتریبانوانالبرزی

نایب رییس هیأت تکواندو البرز گفت: ۶۰ هزار ورزشکار آقا و خانم در رشته تکواندو استان 
البرز مشغول به فعالیت هستند.

کوروش رجلی گفت: ۶۰ هزار ورزشکار البرزی در این استان در دو بخش آقایان و بانوان 
در رشته تکواندو مشغول به فعالیت هستند که از این تعداد حدود ۳۲ هزار و ۴۱۵ نفر در 
بخش بانوان هستند. با توجه به تعداد بالای ورزشکاران در این استان، برنامه هایی از جمله 
برپایی مرکز سنجش ورزشی ورزشکاران و راه اندازی صندوق حمایت از قهرمانان در دستور 

کار قرار گرفته است.
تصویب  مورد  ورزشی  سنجش های  مرکز  احداث  طرح  اساس  همین  بر  کرد:  اضافه  وی 
قرارگرفته که پیش بینی می شود تا اواخر هفته آینده اجرای این مصوبه وارد فاز عملیاتی 
و خرید تجهیزات شود.نایب رئیس هیأت تکواندو البرز ساخت و تکمیل خوابگاه را از دیگر 
برنامه های هیأت تکواندو البرز بیان کرد و گفت: ساخت و تکمیل خوابگاه در خانه تکواندو نیز 
پیرو برنامه های پیش بینی شده پایگاه قهرمانی بوده که تاکنون ۹۰ درصد از مراحل تکمیل 

خوابگاه برای ورزشکاران به پایان رسیده است.
رجلی با بیان اینکه پس از تجهیز کردن خوابگاه برای استفاده در اختیار هیأت و ورزشکاران 
قرار خواهد گرفت، حمایت از قهرمانان به عنوان سرمایه های اصلی تکواندو البرز از دیگر 
دغدغه های هیأت بوده که به همین منظور بنا داریم تا صندوق حمایت از قهرمانان را تشکیل 
با اشاره به  داده تا قهرمانان و اردونشینان استان بتوانند از این ظرفیت استفاده کنند. وی 
اینکه ۳۰ البرزی از ابتدای امسال تاکنون در اردوهای مختلف تیم های ملی حضور داشتند، 
گفت: ورزشکاران البرزی در همین مدت موفق به کسب ۱۱ مدال قهرمانی آسیا و جهانی 
شدند.نایب رئیس هیأت تکواندو البرز همچنین با اشاره به حضور ۷ البرزی به عنوان مربی 
و سرمربی در تیم ملی تکواندو گفت: کسب چهار کاپ قهرمان کشوری و هشت مدال در 

تورنمنت های جهانی از جمله دستاوردهای تکواندوکاران البرزی در سال ۱۴۰۲ بوده است.

دوران  در  فدراسیون  این  برای  برنامه هایش  اعلام  ضمن  والیبال  فدراسیون  سرپرست 
بانوان  و  آقایان  ملی  تیم های  برای  سرمربی  انتخاب  شرایط  تشریح  به  دارد  فعالیتش 

پرداخت.
به گزارش خبرنگار مهر، وحید مرادی سرپرست جدید فدراسیون والیبال در نشست خبری 
که در سالن شماره یک کمیته ملی المپیک برگزار شد، با تمجید از زحماتی که در گذشته 
برای احیا و در اوج ماندن والیبال صورت گرفته است، به تشریح برنامه های خود برای 
اداره فدراسیون در دوره سرپرستی اش پرداخت. سرپرست فدراسیون والیبال در ابتدا گفت: 
از زحمات داورزنی در فدراسیون والیبال تشکر می کنم. او جمعا ۱۷ سال در فدراسیون 
والیبال حضور داشت و به اتفاق تیمی که در اختیار داشت توانست موفقیت های درخشانی 
در والیبال ایران کسب کند. زمانی که مرحوم یزدانی خرم بذری در والیبال کاشت، داورزنی 
این مسیر را ادامه داد و به جایی رسید که والیبال ایران تنها رشته تیمی است که در سطح 
جهان مطرح است. وظیفه خودم می دانم از او تشکر کنم. گمانه زنی هایی زیادی در مورد 
رفتن یا ماندن او مطرح می شد که منتظر تصمیم نهایی وزیر ورزش بودیم.مرادی عنوان 
کرد: ساختار فدراسیون تشکیلاتی دارد که ما قصد بازنگری در آن را خواهیم داشت تا 
کارهای اداری و جاری روان تر پیش برود. استفاده و جذب  نیروی های کاربلد در وهله اول 
به خصوص کسانی که در این رشته اهلیت دارند، در اولویت ماست. کسانی که در بخش 
برنامه های   جزو  این  است،  مدنظر  آنها  مدیریتی  توانایی  می کنند  کار  فدراسیون  اداری 
والیبال کشور کمک  به  تا  بدهیم  به دست هم  امیدوارم دست  والیبال است.  فدراسیون 
بهتری  تاکید کرد: ما می توانستیم الان در جایگاه رنکینگ جهانی شرایط  کنیم.مرادی 
داشته باشیم با این حال معتقد نیستیم پتانسیل والیبال افت کرده است. یکی از بزرگان 
والیبال می گفت امروز روز پرفروغ ژاپن است اما به زودی باید شاهد افول این تیم باشیم، 
به این خاطر که ژاپن پشتوانه  ندارد، در حالی که والیبال ایران پشتوانه  دارد و ما جوانانی 
داریم که می توان به آینده آن امیدوار باشیم. حضور  این جوانان به ما نوید می دهد که 
والیبال ایران با پشتوانه هایی که دارد به روزهای طلایی برمی گردد.وی گفت: تعداد زیادی 
از بازیکنان خارج از ایران هستند و لیگ امسال تهی از بازیکنان شد. وقتی مربی به ایران 
می آید باید لیگ را بررسی کند و در نهایت کارش را شروع کند. حدود ۳۹ بازیکن ایران 
خارج از کشور هستند و آنها باید آمادگی داشته باشند. اسامی چهار مربی خارجی مطرح 

است که کمیته فنی در مورد آنها تصمیم گیری خواهد کرد.
مرادی در پاسخ به این سوال که آیا در فدراسیون تغییری ایجاد می کنید، گفت: سرپرستانی 
که تغییرات را انجام می دهند که یا خیلی ورزشی نیستند یا دوست دارند به نوعی مهره 
چینی کنند که فرد مورد نظرشان بیاید. نگاه من این است شرایط را بدون تنش و حاشیه 
اداره  با سرپرست  استان ۱۱، ۱۲ هیات  نیستیم. چند  تغییرات خاصی  دنبال  ببریم.  جلو 
می شوند سعی می کنیم مجامع انتخاباتی هیات ها را برگزار کنیم. در هیات ها هیچ گزینه 
خاصی مد نظرمان نیست. فدراسیون روالش را بدون اعمال نظر کارش را جلو می برد.وی 
در مورد نایب رئیس فدراسیون والیبال عنوان کرد: من با حفظ سمت سرپرست فدراسیون 
شدم. دوستان کمک می کنند و از همه فضای فدراسیون استفاده می کنیم تا کار درست 
جلو برود. در مورد کمیته آموزش هم قرار است در آینده تصمیم گیری کنیم، این کمیته 

اهمیت زیادی دارد و باید انتخاب درستی صورت بگیرد. 

با اشاره به نبود یک سالن اختصاصی و استاندارد ویژه این  البرز  رییس هیات کبدی 
هیات گفت: تیم بانوان البرز که در رقابت های لیگ برتر کبدی حضور دارد به دلیل 
نبود همین زیر ساخت ها دچار آسیب های جدی شده و تداوم این روند عواقب جبران 

ناپذیری به همراه خواهد داشت.
به گزارش ایرنا ، مجید صولت با بیان اینکه ۲ تیم از این استان در بخش های بانوان و 
آقایان در رقابت های لیگ برتر کبدی کشور حضور دارند افزود: این در حالی است که 
یکی از ۲ مدال به دست آمده در رقابت های بازی های آسیایی هانگژو توسط یکی از 

ورزشکاران ما به دست آمده است.
وی با بیان اینکه کبدی البرز به عنوان یکی از هیات های برتر در حوزه قهرمان پروری 
و تحویل ملی پوشان به تیم های ملی در رده های مختلف شناخته می شود تصریح 
کرد: اما این هیات با وجود برخوداری از چنین ظرفیت هایی از هیچ گونه زیر ساخت 

هایی از سالن اختصاصی و استاندارد گرفته تا دیگر تجهیزات برخودار نیست.
صولت در ادامه با بیان اینکه این هیات از یک سالن غیراستاندارد برای انجام تمرین 
های خود استفاده می کند بیان داشت: ملی پوشان ما در این سالن و بر روی تاتامی 
هایی که در اختیار هیات است بازی نمی کنند چون تاتامی ها فرسوده است و نه تنها 
شرایط ایده آل برای تمرین را ندارند بلکه احتمال بالا بردن آسیب دیدگی را نیز بیشتر 
از یک سالن اختصاصی و استاندارد را  البرز برخورداری  می کنند.رییس هیات کبدی 
ضروری ترین نیاز هیات عنوان کرد و افزود: تیم های ما از جمله تیم های لیگ برتری 
آقایان و بانوان ما آسیب های جدی دیده اند و با وجود پیگیری های چند ماهه هیچگونه 
مساعدتی صورت نگرفته است.صولت افزود: امیدواریم تا پایان سال تیم های جوانان 
خوش  هست  نیز  ملی  تیم  انتخابی  منزله  به  که  کشور  قهرمانی  مسابقات  در  استان 

درخشیده و شاهد ملی پوشان متعددی از استان سرافراز البرز باشیم.

میهنآ ن00مار <<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
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 مدیرکل تعزیرات حکومتی البرز :

ارجاع پرونده ۲۹۹ مشاور املاک متخلف البرز به تعزیرات حکومتی
مشاور   ۲۹۹ پرونده  گفت:  البرز  حکومتی  تعزیرات  مدیرکل   
املاک متخلف طی سال جاری در اجرای نظارت ویژه بر بازار 

به تعزیرات حکومتی این استان ارجاع شد.
 حمید رضا کیوانفراظهار کرد: در اجرای دستور رییس جمهور 
مبنی بر رصد و ساماندهی واحدهای صنفی مشاور املاک طی 
این مدت از حدود ۲ هزار واحد صنفی توسط گشت مشترک 
اتحادیه  و  اداره کل مسکن و شهرسازی   ، تعزیرات حکومتی 
های صنف مشاوران املاک، سازمان صنعت، معدن و تجارت 

و اتاق اصناف بازدید شد.
وی اضافه کرد: طی این مدت ۲۳۰ واحد صنفی مشاور املاک 
برای  نیز  درخواست   ۱۸۰ از  بیش  و  شد  شناسایی  غیرمجاز 

دریافت پروانه ارائه شده است.
تخصصی  این طرح، صلاحیت  اجرای  در  کرد:  اظهار  کیوانفر 
پروانه کسب،  قانونی  اعتبار  واحدهای صنفی،  در  شاغل  افراد 
مشتریان،  رویت  محل  در  اتحادیه  جدید  نامه  نرخ  نصب 
قراردادهای تحویل شده به مشتریان مورد ارزیابی قرار گرفته 
است.وی با بیان اینکه استان البرز رتبه دوم را در اجرای طرح 
نظارت بر بازار مسکن و مشاوران املاک کسب کرده است ، 
سوی  از  رهگیری  کد  ارائه  بابت  وجه  دریافت  هرگونه  گفت: 
با متخلفان  این استان غیرقانونی است و  مشاوران املاک در 
برخورد قانونی خواهد شد. کیوانفر بیان کرد: مشاورین املاک 
موظف به دریافت کدرهگیری بوده و مالک و مستاجر، خریدار 

تمام  )برچسب  دار  هولوگرام  قرارداد  است  بهتر  فروشنده  و 
نگار( که در سامانه ثبت شده و دارای کد رهگیری باشد را از 

مشاورین املاک درخواست کنند.
وی اضافه کرد: دریافت کد رهگیری رایگان است و هزینه ای 
بابت کد رهگیری از طرفین دریافت نخواهد شد فقط ۹درصد 
مالیات ارزش افزوده طرفین معامله به حساب دارایی پرداخت 
خواست  مردم  از  البرز  حکومتی  تعزیرات  می کنند.مدیرکل 
چنانچه مشاوران املاکی بابت ارائه کد رهگیری مبلغی از آنها 
اتاق  بازرسی  و  نظارت  اداره  به  توانند  می  اند  کرده  دریافت 
اصناف مرکز البرز مراجعه و یا به سامانه ir.۱۳۵ اطلاع رسانی 

کنند.

مدیرکل صنعت ، معدن و تجارت استان البرز با اشاره به روند 
اعلام  استان  بنیان  دانش  صنعت  بالندگی  و  تولید  پرشتاب 
کرد: هر چند بانکهای دولتی در حد توان با تولید البرز همراه 
هستند اما عملکرد بانکهای خصوصی در این بخش ضعیف 

است.
محمد انصاری با بیان اینکه اکنون ۲۹ بانک شامل سه بانک 
و  خصوصی  بانک  تخصصی، ۱۸  دولتی  بانک  چهار  دولتی،  
داریم،افزود:  البرز  استان  در  دولتی - خصوصی  بانک  چهار 
حدود  عددی  به  اختیارشان  در  منابع  ها  بانک  این  سرجمع 

۱۶۵ همت رسیده است .
وی ادامه داد: این درحالی است که امسال میزان تسهیلات 

پرداختی به صنایع استان به حدود ۷۵ همت رسیده است.
بانکی  هر   : گفت  البرز  تجارت  و  معدن   ، صنعت  مدیرکل 
 ۵۰ مرکزی  بانک  های  نامه  آیین  اساس  بر  است  موظف 

درصد منابع در اختیار را در قالب تسهیلات برای استان هزینه 
کند؛ این عدد در برخی بانک های خصوصی ضعیف و جای 
نقد دارد که در جلسات اقتصادی استان این موضوع مطرح 

شده و استاندار البرز هم در این زمینه تذکر داده اند.
وی ادامه داد: در نشستی که به تازگی با حضور معاون امور 
هماهنگی اقتصادی استانداری البرز در وزارت کشور داشتیم 
با این  چالش های موجود در این بخش منتقل شده است؛ 
وضعیت رتبه البرز به لحاظ تسهیلات بانکی بخش تولید در 
و همکاری  ریزی  بابرنامه  باید  و  نیست  سطح کشور خوب 

بانک های خصوصی ارتقا یابد.
انصاری تاکید کرد: صنایع البرز در حوزه سرمایه در گردش 
 ۸۴۹ حدود  نیازدارند؛  اعتبار  ریال  میلیارد  هزار   ۱۰۰ بالای 
در  سرمایه  برای  تسهیلات  درخواست  البرز  صنعتی  واحد 

گردش ارائه کرده اند.

امیدواریم   : گفت  البرز  وتجارت  معدن   ، صنعت  مدیرکل 
تسهیلات تبصره ۱۸ سال جاری که هنوز ابلاغ نشده عدد 
خوبی باشد تا بتوان بخشی از مشکلات نقدینگی واحد های 

صنعتی استان را پوشش بدهیم .
وی افزود: یکی از مشکلاتی که در زمینه تامین تسهیلات 
داریم بحث تسهیلات سرمایه ای است که در سطح کشور 
ضعیف عمل می کنند و شبکه بانکی علاقه مندی خاصی 

برای ارائه تسهیلات سرمایه ای از خود نشان نمی دهد.
البرز  استان  حوزه  در  عملکرد  این   : داد  ادامه  مسوول  این 
بیشتر از ۱۰ درصد نبوده است و مدیران بانک های استان 
بانک ها  از  برخی  داشتیم  آنها نشست های متعددی که  با 

حرکت های خوبی شروع کردند.
وی تاکید کرد: صنعت البرز به سمت دانش بنیان حرکت می 
کند و برای تجاری سازی ایده های استارتاپی الان در مرحله 
ای هستیم که طرح های دانش بنیان با اولویت ویژه و سایر 
طرح های بالای ۷۰ درصد با تزریق تسهیلات سرمایه ثابتی 

را جلو ببریم و انجام دهیم .
مدیرکل صنعت ، معدن و تجارت استان البرز در عین حال 
اعلام کرد: میزان تسهیلات اعطایی به واحدهای تولیدی و 
 ۶۵ امسال  مهرماه  پایان  تا  فروردین  از  استان  این  صنعتی 
می  نشان  افزایش  قبل  سال  مشابه  مدت  به  نسبت  درصد 
دهد؛ دراین مدت وام های اعطایی به لحاظ تعداد، ۱.۵ درصد 

نسبت به پارسال افزایش دارد.
انصاری افزود: در مجموع طی این مدت ۲۳۰ هزار میلیارد 
ریال تسهیلات بانکی برای توسعه خطوط تولید ، تامین مواد 
اولیه و سایر نیازهای صنایع استان البرز پرداخت شده است .
البرز،عملکرد بانک های  مدیرکل صنعت ، معدن و تجارت 
استان را دراین به نسبت خوب توصیف کرد اما گفت : با این 
وجود بانک های البرز با بخش تولید همکاری مناسب ندارند 

و عملکرد آنها جای نقد و بررسی دارد.

مدیرکل صنعت ، معدن و تجارت استان البرز :

صنعت البرز به سمت دانش بنیان حرکت می کند
غذای کپک زده را بو نکنید!

غذاهای سالمی که سردرد را تسکین می دهند

اغلب کارشناسان بر استفاده نکردن موادغذایی کپک زده تاکید داشته اند اما شاید تاکنون 
کمتر درباره مخاطرات بو کردن موادغذایی کپک زده شنیده باشید؛ دکتر غزاله اسلامیان 
متخصص تغذیه و رژیم درمانی دانشکده علوم تغذیه و صنایع غذایی شهید بهشتی در 
این زمینه هشدار داده است که مبتلایان به دیابت، بیماران دچار ضعف سیستم ایمنی 
و بیماران دریافت کننده کورتون در برابر برخی عفونت ها آسیب پذیرترند، بنابراین نباید 

هیچ وقت غذای کپک زده را بو کنند.
از تشکیل  بعد  قارچهای میکروسکوپی هستند که  باره می گوید: کپک ها  این  وی در 
کلونی روی مواد غذایی و تولید اسپورهای رنگی قابل دیدن می شوند، هیچ پژوهشی تا 
به امروز دقیقا مشخص نکرده که چند گونه کپک وجود دارد ولی تعداد آنها بیش از ۳۰۰ 

هزار گونه تخمین زده می شود.
عضو هیئت علمی دانشکده تغذیه با اشاره به اینکه برخی از کپک ها ممکن است سمی 
تولید کنند که به آن مایکوتوکسین گفته می شود ادامه داد: معروفترین مایکوتوکسین ها 

آفلاتوکسین ها هستند که سرطانزا هم هستند.
تغذیه و رژیم درمانی اضافه کرد: سازمان غذا و کشاورزی ملل متحد  این متخصص 
تخمین زده که یک چهارم کل محصولات کشاورزی در دنیا آلوده به مایکوتوکسین ها 

هستند.
می شوند  منتقل  و  شناورند  هوار  در  قاصدک  مثل  کپکها  اسپور  اینکه  به  اشاره  با  وی 
توضیح داد: اگر غذای کپک زده را بو کنید در خوشبینانه ترین حالت دچار واکنش آلرژیک 
خواهید شد ولی در برخی موارد ممکن است اسپورها یا قارچ سیاه وارد بدنمان شود که 
منجر به عفونت نادری به نام mucormycete ها شود که اسپورها وارد سوراخ های بینی، 

سینوس ها، چشم و حتی مغز می شود.
اسلامیان هشدار داد: مبتلایان به دیابت، بیماران دچار ضعف سیستم ایمنی و بیماران 
دریافت کننده کورتون در برابر این عفونت آسیب پذیرترند بنابراین هیچ وقت نباید غذای 

کپک زده را بو کنند.

همان طور که می بینید، غذا فقط یک تکه از پازل سردرد است، بنابراین به سختی می توان 
ثابت کرد یک غذا یا ماده غذایی بخصوصی می تواند علائم سردرد را تسکین دهد.

مواد  یا  غذاها  از  اجتناب  یعنی  دارد:  برعکس  رویکرد  معمولًا  مدیریت سردرد  واقع  در 
هر کسی  برای  نیز  مسئله  این  باشند.  سردردهایتان  برای  عاملی  می توانند  که  غذایی 
متفاوت است، اما غذاهایی که معمولًا باعث سردرد می شوند شامل پنیر، شکلات، الکل، 
غذاهای تخمیری و کافئین می شوند. اگر غذای خاصی دلیل سردردهایتان باشد، پزشک 

یا متخصص تغذیه می تواند کمکتان کند این عامل را پیدا کنید.
قابل تسکین  زندگی  و سبک  رژیم غذایی  در  تغییراتی  با  از سردردها  بسیاری  هرچند 
هستند )مثلًا مدیریت استرس، بیشتر خوابیدن یا بیشتر مایعات نوشیدن( اما زمان هایی 
ناگهانی  اگر سردردتان  به پزشک مراجعه کنید.  به خاطر سردردتان  باید  نیز هست که 
مشکل  و  و ضعف  بی حسی  مثل  نورولوژیکی  علائم  با  همراه  یا  است  شدید  بسیار  و 
در راه رفتن است باید سریع تر خود را به پزشک برسانید؛ زیرا این علائم ممکن است 
نشان دهنده سکته مغزی باشند. همچنین اگر اخیراً آسیبی به سرتان وارد شده و سردرد 

دارید باید حتماً به پزشک مراجعه کنید.
به گزارش وب گاه تبیان، اگر قبلًا سردرد نداشته اید و سردردتان ناگهان شروع شده و 
تغییر کرده  اکنون دفعات و شدت آن  اما  یا سابقه سردرد داشته اید؛  شدید هم هست، 
با پزشک مشورت کنید. اگر سردرهایتان در زندگی روزمره شما اختلال ایجاد کرده و 
کیفیت زندگی تان را پایین آورده و بر عملکرد کاری یا تحصیلی تان اثر گذاشته با پزشک 
برنامه  یک  و  داده  تشخیص  را  اصلی  علت های  می تواند  شما  پزشک  کنید.  مشورت 

درمانی به شما توصیه کند.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رأی شماره 140260331010001721هیات اول  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
بشماره  حسین   مراد  فرزند  تیموری  افسانه  خانم  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات 
به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  در  تهران    ازشهر  صادره   2427 شناسنامه 
مساحت 110 متر مربع از پلاک 12356فرعی از 163 اصلی واقع در فردیس  شهرک 110 
پاشائی    اکبر  علی  مالک رسمی  از  پلاک 17طبقه همکف  خریداری  نظری  الله  ذبیح  کوچه 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  به صدور  نسبت  اشخاص  که  در صورتی  می شود 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2152
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/09/05 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/09/20

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

وضعیت  تكلیف  تعیین  قانون  موضوع  دوم  اول  140260331010000409هیات  شماره  رای  برابر   
فردیس  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
شماره   وراثت   حصر  گواهی  )برابر  مرادی  آزاد  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالكانه  تصرفات 
140201390004117306مورخ 1402/07/30 شعبه 8 شورای حل اختلاف شهرستان فردیس آقای 
آزاد مرادی فوت نموده و وراث حین الفوت عبارتنداز : 1 فرید مرادی 2- فرناز مرادی 3- فرانک 
مرادی 4- فرشته مرادی  5- فریبرز مرادی ( فرزند نصور بشماره شناسنامه 357 صادره از اسلام 
آباد غرب در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 154 متر مربع از پلاک 345 فرعی 
از 163 اصلی واقع در فردیس  فلكه چهارم بعداز مخابرات کوچه گلستان 2 پلاک 48 خریداری از مالک 
رسمی منوچهر دولتی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند.بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكیت 

صادر خواهد شد . 2187
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/09/20
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/10/6

مهتاب هاشمی رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

مهدی تاج:

کارخانه بازیکن سازی و توسعه در فوتبال 
نیمه تعطیل است

گفت:  است،  شده  تعطیل  محلات  ورزش  که  این  بیان  با  فوتبال  فدراسیون  رییس 
کارخانه بازیکن سازی و توسعه در فوتبال هم نیمه تعطیل است.

به گزارش خبرگزاری مهر، مهدی تاج، رییس فدراسیون فوتبال ضمن عرض تسلیت 
اتفاق متاثر  بانوان گفت: همه ما از این  به خاطر درگذشت بازیکن تیم ملی فوتبال 
شدیم. این بازیکن خوشنام و خوش اخلاق در بین ما نیست و به جامعه فوتبال، بانوان 
و هم تیمی هایش تسلیت می گویم. در جلسه هیات رییسه کنفدراسیون فوتبال آسیا 
گزارشی از رییس فدراسیون فلسطین داشتم که خیلی نگران کننده بود.بحث غزه و 
شهید شدن بیش از ۶۴ بازیکن فوتبال و ۱۰ بازیکن نونهال و نوجوان شهید و تعداد 
زیادی از زمین های فوتبال تخریب شدند. این امر تاسف برانگیز و نگران کننده است.
بسیار  توسعه  و  رشد  راستای  در  ووشو  فدراسیون  رویکرد  کرد:  بیان  ادامه  در  وی 
سازی،  بهینه  با  تا  داریم  نیاز  کشور  ورزش  متولی  عنوان  به  ما  است.  امیدوارکننده 
با اجرای آن در مسیر رشد گام برداریم. وظیفه ما توسعه  برنامه ریزی و در نهایت 

یافتگی است.
تاج ادامه داد: کرواسی کشور کوچکی است، اما با نیروی انسانی ماهری که در اختیار 
دارد در مسیر توسعه قرار گرفته و شاهد آن هستیم که در جام جهانی جز چند تیم 
اول جهان است. در مقابل در کشور چین که در حوزه های ورزش بسیار خوب کار 
می کند، نیروی ماهرش بیشتر شده اما کار زیادی دارد. در حوزه ورزش باید توسعه 
را نهادینه کنیم. نیروهای حرفه ای در توسعه ورزش کمک میک نند تا در مسیر رشد 

قرار بگیریم.
رییس فدراسیون فوتبال ادامه داد: همانطور که مقام معظم رهبری فرمودند در سال 
۱۴۰۱ و ۱۴۰۲ با استفاده از دانش بنیان و افزایش تولید باید در شرایط توسعه و رشد 
از  حمایت  به  امر  این  و  است  تولیدات  کننده  بزرگترین مصرف  دولت  بگیریم.  قرار 

بخش تولید کمک می کند.
وی گفت: در توسعه استعدادهای ورزشی در کنار دانش و علم ترکیب نظریه و عمل 
وجود دارد و باید در امر پژوهش و نوآوری در ورزش کار شود. همچنین باید حلقه 
های اتصال را به هم وصل کنیم، آموزش و تربیت متخصصان تعامل با جوانان و رشد 
اقتصادی در بحث توسعه استعدادهای ورزشی کمک زیادی می کند. یک زمانی در 
آموزش پرورش، مدارس فوتبال مسابقه می دادند، منتخب ناحیه و بهترین ها از دل 
آموزش و پرورش مشخص می شدند.تاج گفت: کارخانه بازیکن سازی و توسعه نیمه 
تعطیل است. ورزش محلات بخش دیگری بود که یکی از مراکز اصلی برای توسعه 
ورزش محسوب می شد که یا تعطیل یا در حال نیمه تعطیل است.در حوزه فدراسیون 
به یک جمع بندی رسیدیم که در بخش محلات توسعه بیشتری داشته باشیم و با 
آموزش پرورش یک کار سه جانبه ای را داشته باشیم. باید حلقه های اتصال را به هم 

وصل کنیم تا اتفاق خوبی رقم زده شود.



میهنآ ن00مار
 صاحب امتیاز و مدیر مسئول: امیر حیدری                                              سردبیر: آمنه قادری   میهناروزنامه

 کرج چهارراه کارخانه قند- روبروی شرکت قند- ساختمان کوروش- طبقه۶ -واحد ۱۸    تلفکس:۳۲۷۰۷۰۶۹- ۳۲۷۳۴۲۹۳-۰۲۶                 چاپ: ریحان 
www.armanmihannews.ir :سایت    Armanmihan@yahoo.com:صفحه8 امتیاز در طرح ارزیابی کیفی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی : ۳۵/۱۹                        نشانی الکترونیکی

چهارشنبه ۶ دی ۱۴02 - سال هشتم - شماره ۱۴00

اسلامی  شورای  معماری  و  شهرسازی  کمیسیون  رئیس 
با  کرج  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  گفت:  کرج  شهر 
ساخت بیمارستان ۶ طبقه در جنوب این کلانشهر موافقت 

کرد.
علی ذبیحی در پنجاه و ششمین جلسه کمیسیون شهرسازی 
و معماری که با حضور اعضا کمیسیون و مدیران شهری 
برگزار شد به ارتقا سرانه بهداشت و درمان این کلانشهر 
درخصوص  شهرداری  لایحه  اظهارداشت:  و  کرد  اشاره 

ساخت بیمارستان ۹۶ تخت خوابی موافقت کرد.
اسلامی  شورای  معماری  و  شهرسازی  کمیسیون  رئیس   
شهر کرج اذعان کرد: در این راستا به شهرداری کرج اجازه 
با  پروانه  به صدور  توافقنامه نسبت  برابر  تا  داده می شود 
به  منوط  همکف  روی  بر  طبقه   ۶ در  بیمارستان  احداث 
اخذ  از  پس  ضابطه  برابر   ۵/۱ میزان  به  پارکینگ  تامین 

مصوبه کمیسیون ماده ۵ اقدام نماید. 
کل  اداره  از  اصولی  موافقت  همچنین  کرد:  بیان  ذبیحی 
بهداشت و درمان توسط مالک ارائه شده است که در جلسه  

رسمی شورای اسلامی شهر مطرح و  مصوب شد.
کرد:در  خاطرنشان  کرج   اسلامی شهر  دار شورای  خزانه 
برابر  تا  داده می شود  اجازه  کرج  به شهرداری  راستا  این 
در  بیمارستان  احداث  با  پروانه  صدور  به  نسبت  توافقنامه 
با حداکثر سطح اشغال زیرزمین  بر روی همکف  ۶ طبقه 
ها ۸۰ درصد و همکف به بالا ۵۰ درصد منوط به تامین 

پارکینگ های مورد نیاز به میزان ۵/۱ برابر  ضابطه پس 
از اخذ مصوبه کمیسیون ماده ۵ و اخذ ارزش افزوده ایجاد 
شده از موضوع توافق بر مبنای تعرفه زمان صدور پروانه 

اقدام شود.
لایحه  این  کرد:  اذعان  کرج  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
پس از بحث و بررسی با قید اخذ کمیسیون ماده ۲۷عارضه 
و  شود  انجام  همزمان  یا   ۵ ماده  از  قبل  ترافیکی  سنجی 
به  مراجعین  برای  محوطه  در  نیاز  مورد  پارکینگ  تأمین 

اتفاق آراء حاضرین با لایحه شهرداری موافقت شد.
گسترش  و  حفظ  اهمیت  به  توحه  با  شد:  یادآور  ذبیحی 
فضای سبز مبنی بر حفظ درختان اخذ نظر کمیسیون ماده 
جلسه  در  که  بود  نکاتی  از  ترافیکی  سنجی  عارضه  و   ۷
حائز  موضوع  شد  تاکید  و  مطرح  شهرسازی  کمیسیون 
اهمیت تامین پارکینگ مورد نیاز برای مراجعین بررسی و 
با تامین پارکینگ در محوطه در جهت ارتقا کیفیت خدمات 

رسانی به مردم مورد موافقت قرار گرفت.

رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر کرج :

شورای شهر با ساخت بیمارستان در
 جنوب کرج موافقت کرد

سرپرست منطقه ۳ شهرداری کرج :

ملک توانیر واقع در پروژه تعریض 
»بولوار ارم« تملک و تخریب شد

معاون محیط زیست و خدمات شهرداری شهرداری کرج :

وانت بارهای متخلف بر اساس پلاک 
توقیف می شوند

سرپرست منطقه ۳ شهرداری کرج از تملک و تخریب ملک توانیر که بیش از ۳۰ 
سال در طرح تعریض بولوار ارم قرار داشته خبر داد.

حمید صفدری در گفتگو با پایگاه خبری کرج امروز؛ با اعلام این خبر اظهار کرد: 
قرار  ارم  بولوار  تعریض  در طرح  از ۳۰ سال  بیش  معارض  عنوان  به  توانیر  ملک 
سرانجام  به  مالکین  با  توافق  در خصوص  مدیریت شهری  پیگیری های  و  داشته 
حفظ  راستای  در  قضایی  مرجع  ویژه  حمایت های  با  محدوده  این  نهایتاً  و  نرسید 
صورت  به  گرفته  صورت  پیگیری های  و  شهروندان  به  خدمت  و  عمومی  حقوق 
قهری به تملک شهرداری درآمد و به زودی پس از انجام اقدامات عمرانی زیر بار 

ترافیک خواهد رفت.
صفدری ادامه داد: پس از تملک و آزادسازی پنج هزار مترمربع از املاک معارض 
در بولوار ارم که با همکاری و حمایت دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان البرز 
هزار  بر هفت  بالغ  مساحت  به  بوستان  و  آزادی  خیابان  گرفت، حدفاصل  صورت 

مترمربع و طول ۲۱۰ متر بازگشایی شد.
با بیان اینکه پروژه تعریض بولوار ارم به عنوان شریان اصلی ورود و خروج  وی 
از راه های ورودی و  ارم یکی  بولوار  افزود:  با جدیت پیگیری می شود،  شهر کرج 
خروجی جنوب شرقی کرج است که به محدوده ماهدشت و کیانمهر و فرودگاه پیام 
و مسکن مهر متصل می شود و با تعریض آن می توان بسیاری از مشکلات ترافیکی 

این محدوده را مرتفع کرد.
اساس  بر  ارم  بولوار  در  واقع  املاک  آزادسازی  و  تملک  افزود:  پایان  در  صفدری 
مصوبات شورای اسلامی شهر کرج جزء اولویت های شهرداری است و با اهتمام  
این منطقه و پیگیری های مسئولین مربوطه روند تملک املاک معارض واقع پروژه 
تعریض بولوار ارم در راستای تملکات املاک معارض پروژه های اولویت دار عمرانی 

در مناطق مختلف شهر، ادامه دارد.
وی عنوان کرد:  لزوم تملک ملک موصوف توانیر که در مسیر تعریض بولوار ارم 
بهبود عبور و مرور و  با هدف  آزادسازی خیابان مذکور و  قرار داشته، در راستای 

کاهش معضلات ترافیکی صورت گرفته است.

فرماندهی  با  از هماهنگی  و خدمات شهرداری شهرداری کرج  زیست  معاون محیط 
انتظامی برای توقیف وانت بارهایی که اقدام به سد معبر می کنند خبر داد و گفت: 
انتظامی تحویل داده  به فرماندهی  اسامی صاحبان آن  با  این خودروها همراه  پلاک 

شده است.
حشمت اله عزیزی  با اعلام این مطلب افزود: در زمینه سد معبر شهر دارای وضعیت 
مطلوبی نیست و مناطقی از جمله ۱، ۵،۶، ۸ و ۹ بیشتر با این مشکل دست و پنجه 

نرم می کنند.
مواجه  از سوی شهروندان  متعددی  با شکایات  مناطق  این  در  اینکه  بیان  با  عزیزی 
هستیم، خاطرنشان کرد: برای رفع این مشکل اقدامات و مکاتبات متعددی با دستگاه 

های مربوطه از جمله معاونت دادستانی انجام گرفته است.
وی افزود: همچنین با شناسایی وانت بارهایی که اقدام به سد معبر می کنند و ارائه 
انتظامی جهت  فرماندهی  به  آنها  اسامی صاحبان  و  این خودروها  از پلاک  فهرستی 

توقیف و انتقال آنها به پارکینگ هماهنگی هایی انجام شده است.
معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری کرج، به موضوع چرخ دستی های 
فعال در سطح شهر نیز اشاره و بیان کرد: در این خصوص نیز فعالیت های بسیار خوبی 
اهداف  کامل  تحقق  به  هنوز  اما  کردیم  پیدا  مطلوبی دست  نتایج  به  و  گرفته  انجام 
نرسیدیم. از این رو ضروری است که مدیران مناطق با جدیت و دقت این موضوع را 

در مناطق رصد کرده و پیگیری کنند.
این مسئول، مسئله حریم رودخانه کرج را نیز مورد اشاره قرار داد و اذعان کرد: مناطق 
۳ و ۴ در این زمینه بسیار فعال بوده اند به طوری که در منطقه ۳ تعداد ۳۰ مورد و در 

منطقه ۴ تعداد ۱۴۵ مورد تخریب بناهای موجود در حریم انجام گرفته است.
عزیزی با بیان اینکه این اقدام با همکاری جهاد کشاورزی انجام شده است، خاطرنشان 
کرد: از مدیران مناطق شهرداری کرج می خواهیم در صورت وجود موارد ساخت و ساز 
در حریم رودخانه این موضوع را به معاونت اعلام کنند تا با همکاری جهاد کشاورزی 

هماهنگی لازم برای تخریب بنا انجام شود.
وی، در بخش دیگری از گفته های خود به موضوع واگذاری امور خدمات شهری به 
بخش خصوصی پرداخت و اضافه کرد: مقدمات لازم برای واگذاری این امور در سه 
منطقه انجام شده است و بر این اساس به زودی تمامی فعالیت های حوزه خدمات 

شهری در این مناطق توسط بخش خصوصی انجام می گیرد.

رییس پلیس آگاهی البرز خبر داد؛

دستگیری ۵ مرد و یک زن جیب بر در البرز
 رییس پلیس آگاهی البرز از اجرای طرح ۴۸ ساعته مبارزه با سارقان جیب بر در سطح 

استان خبر داد و گفت: پنج مرد و یک زن در این طرح دستگیر شدند.
سرهنگ حکمت اله شجاعی گفت: در راستای اجرای طرح های ابلاغی از پلیس آگاهی 
فراجا، طی ۴۸ ساعت گذشته طرح مبارزه با سارقان جیب بر در سطح استان به اجرا 

درآمد.
وی ادامه داد: در این طرح کار آگاهان با انجام اقدامات اطلاعاتی موفق به شناسایی 
۶ سارق جیب بر شامل پنج مرد و یک زن شدند و با هماهنگی مقام قضائی این افراد 

را دستگیر کردند.
رئیس پلیس آگاهی استان البرز بیان کرد: متهمان تاکنون به ارتکاب هفت فقره سرقت 
با شیوه جیب بری در معابر اعتراف کرده اند و تحقیقات در این زمینه همچنان ادامه دارد.

وی از تداوم اجرای طرح های مبارزه با سرقت در سطح استان خبر داد و به شهروندان 
توصیه کرد در هنگام تردد در معابر شلوغ و پر ازدحام مراقب باشند تا در دام سارقان 

جیب بر نیفتند.

رییس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کرج:

مسابقه خانوادگی »خجیر محله« برای اولین 
بار در کرج برگزار می شود

 رییس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کرج از برگزاری مسابقه خانوادگی و 
جذاب »خجیر محله« برای اولین بار در این شهر طی انعقاد تفاهم نامه با صداوسیمای مرکز 

البرز خبر داد.
امیر اشتری با اشاره به اهمیت و جایگاه فعالیت های فرهنگی به خصوص نشاط اجتماعی در 
عمق محله های شهری و اجرای برنامه های اثربخش با حضور و ارتباط مستقیم با مردم بیان 
کرد: شهرداری کرج با یک برنامه ریزی مدون و انعقاد تفاهم نامه با صداوسیمای مرکز البرز، 
در اقدامی متفاوت و برای اولین بار مسابقه خانوادگی و جذاب »خجیر محله« را برگزار می کند.
حضور  با  خوب(  محله  معنی  به  کرجی  گویش  )به  محله  خجیر  مسابقه  کرد:  مطرح  وی 
خانواده های مختلف از اقوام گوناگون ساکن شهر کرج و با محوریت محله های شهری در حال 
ضبط و تصویربرداری بوده و شامل آیتم های مختلف جذاب و بازی های بومی محلی و جمعی 

و خانوادگی است که به زودی از شبکه استانی البرز پخش خواهد شد.
و  رویکرد محله محوری  ورزشی شهرداری کرج گفت:  و  اجتماعی  فرهنگی،  رئیس سازمان 
اجرای برنامه های فرهنگی اجتماعی برای عموم مردم در عمق محلات شهری، یکی از اهداف 
بزرگ سازمان فرهنگی شهرداری کرج است که علاوه بر تأثیر مثبت بر تقویت ارتباط مردم و 
مدیریت شهری، موجب افزایش نشاط شهروندی و اجتماعی شهروندان می شود و این موضوع 

می تواند در کیفیت زندگی فردی مردم نیز اثربخش باشد.

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج :

اعلام ضوابط فنی و ایمنی جدید 
خودروهای »ون«

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج از اعلام ضوابط بهره برداری از ناوگان خودروهای 
»ون« که تمام یا قسمتی از منابع مالی آنها توسط دولت تامین شده است خبر داد.

ون  خودرو  ۷۰دستگاه  واگذاری  پیرو  داشت:  اظهار  خبر  این  تشریح  در  ایزدیار  عمار 
این بسته سیاستی دولت برای توسعه حمل و نقل عمومی و خارج کردن خودروهای 
فرسوده از چرخه حمل و نقل و صرفه جویی در بنزین و نفت گاز مصرفی اجرا می شود.

از سوی وزیر  ابلاغی  اذعان کرد: دستورالعمل  سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج 
محترم کشور به شهرداری ها و دهیاری های سراسر کشور ارسال شده است که ناوگان 

حمل و نقل عمومی را با استفاده از همه ظرفیت ها نوسازی کنند.
ایزدیار تصریح کرد: شهرداری مجاز است مبلغ قدرالسهم واریزی خود در وجه دولت 
را بعنوان پیش پرداخت از بهره بردار دریافت و بعد از گذشت یک دوره تنفس ۶ماهه 
به  و  دریافت  ۷۲ماهه  اقساط  قالب  در  ریال   ۷,۱۴۰,۰۰۰,۰۰۰ میزان  به  مبلغ  مابقی 

حساب سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور واریز نماید.
بهره  کرد:  خاطرنشان  کرج  شهر  اسلامی  شورای  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  رئیس 

برداران هم مکلف به ارائه خدمات به مدت ۸۴ماه در خطوط تعیین شده می باشند.

فرمانده انتظامی فردیس خبر داد؛

کشف زمین خواری ۲۰ میلیاردی در فردیس
فرمانده انتظامی شهرستان فردیس از کشف یک پرونده زمین خواری به ارزش ۲۰ میلیارد ریال 

و دستگیری ۲ نفر در این رابطه خبر داد.
 سرهنگ کامران ملکی در جمع خبرنگاران، با اشاره به پرونده زمین خواری در فردیس، گفت: 
در پی شناسایی یک مورد پیشروی غیرمجاز یک قطعه زمین هزار متری و دیوارکشی اطراف 
آن توسط صاحب ملک، بررسی و رسیدگی به موضوع در دستور کار مأموران پلیس آگاهی 

شهرستان فردیس قرار گرفت.
مأموران مشخص شد صاحب  بررسی های  در  داد:  ادامه  فردیس  انتظامی شهرستان  فرمانده 
را  خود  ملک  اطراف  و  نموده  خیابان  حریم  به  غیرمجاز  پیشروی  متر   ۱۰۰ به  اقدام  زمین 

دیوارکشی کرده است.


